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Başta Büyükşehir olmak üzere sözleşme dönemi gelen belediyelerde emekçilerinin
insanca yaşayacak ücreti talep ettiği İzmir'de, TİS süreci hayli sıkıntılı geçiyor

EMEKÇİLERİN verdiği mücadelenin aydınlık yarınlar
için olduğunu vurgulayan DİSK Ege Bölge Temsilcisi
Memiş Sarı, “Biz, bu şehirde otobüsleri süren
şoförleriz, sokakları temizleyen süpürgecileriz.
Bizim de ailelerimiz var. Sağlığını, hayatını, gecesini
ve gündüzünü işine adayan arkadaşlarımız hor
görülemez. Nasıl ki üniversitelerde, siyasette
adaletsizliğe karşı bir araya geliyorsak işçilerin
hakları için de aynı dayanışmayı göstermeliyiz. 
Toplu iş sözleşmesi süreci elbette sona erecek, 
biz her haksızlığa karşı birlikte mücadele etmeye
devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

Öfkeli işçilerden
‘7 Mayıs’ mesajı
KONAK Belediyesi’ndeki bin 850 işçi, dün
güne grevle başladı. MER-BEL işçisi olan
DİSK Genel-İŞ İzmir 5 No’lu Şube işçileri
ile SODEMSEN arasında devam eden toplu
iş sözleşmesinde tarafların anlaşamaması
sonucu emekçiler greve çıktı.  � 3’te

GREVSİZ GÜN YOK!

‘Tutuklular acil
tahliye edilmeli’
İZMİR'DEKİ izinsiz gösteriler sonrası
tutuklanan gençleri ziyaret eden CHP
Sözcüsü Deniz Yücel, “Bu gençlerin
suçu ne? Toplanmak, yürüyüş yapmak,
slogan atmak… Bu anayasal hakkın 
suç olarak tanımlanması zaten
anayasaya aykırı” dedi. � 4’te

CEZAEVİNDE ZİYARET

‘Elle tutulur tek
bir projeleri yok!’
ÖDEMİŞ Belediyesi’nin mali açıdan zor
durumda olduğunu söyleyen AK Parti İlçe
Başkanı Murat Öncel, “Elimizi taşın altına
sokmak suretiyle Ödemiş Belediyesi'ni
kurtarmamız lazım. Kimse mazeret
siyaseti üretmesin" diye konuştu. � 4’te

ÖNCEL’DEN TEPKİ

‘ÇAĞIRIN, GELİRİM’

Bayındır’a
hayran
kaldılar

RUSYA,Endonezya, Gürcistan, Mısır,
Bulgaristan, Tacikistan ve birçok ülkeden
Türkçe öğrenmek için ülkemize gelen
öğrenciler Bayındır’ı gezdi. ‘Çiçeğin
başkenti’ kent, gençleri mest etti. � 6’da

KÖYLÜLERLE bir araya gelen
Başkan Tugay, “Göz boyayan
insanlar olmadığımıza emin olun.
Millet adına görev yapıyoruz. Size
uzak olmak istemiyoruz. Bu tür
ziyaretleri gerçekten ihtiyaçları
yerinde görmek için yapıyoruz.
Bana ihtiyacınız olduğunda ve beni
çağırdığınızda gelirim” dedi. � 6’da

Büyükşehir Belediye Başkanı Cemil Tugay, tarım ve hayvancılıkta
kente katma değer sağlayan Menderesli üreticilerle bir araya geldi

İşte ihracatın
babayiğitleri

5TL
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İZMİR ekibi, 2’nci Lig Beyaz Grup’ta
kümede kalma mücadelesinde
kritik bir galibiyete imza attı!
Küme düşme tehlikesiyle karşı
karşıya olan İzmir ekibi, Play-Off
hattındaki İskenderunspor’u 
1-0 mağlup ederek umutlarını 
son üç haftaya taşıdı.  � 11’de

5A.BUĞRA TOKMAKOĞLU
abtokmakoglu@gmail.com

METİN AYDINOĞLU

Dostluk, güç değil
o, zaten bir güç

11
aydinoglumetin@hotmail.com

F-35’imizi ver

KADİR UĞUR
medyaup@gmail.com

6

Halkın Bakkalı’na 
ne oldu?

MUSTAFA GÜNCÜ

mguncu1990@gmail.com
4

Liyakat meselesi 
ve beyin göçü

ÜLKÜMEN RODOPLU

Otomatik eksternal
defibrilatör

10
ulkumenrodoplu@yahoo.com

İZKİTAPFEST
yarın açılıyor!
İZKİTAPFEST
yarın açılıyor!
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Yeni hastanede
ilk operasyon 10

13 NİSAN’DA Terazi burcunda
gerçekleşen dolunay, gökyüzünde
adeta terazinin kefelerini sarsıyor.
İlişkilerde denge arayışı, ortaklıkların
sınavı, adalet arayışı ve bireysel
özgürlük temaları ön planda olacak.
Astroloji dostlarına müjde… Astrolog
Senem Ok, birikimlerini bundan böyle
Ege Telgraf’ta paylaşacak. � 2’de

Deniz
Yücel

Murat
Öncel

İZMİR Atatürk Lisesi’nde görevli 50
öğretmenin yeniden atanmaması
nedeniyle başlatılan imza
kampanyasına Başkan Cemil
Tugay’dan destek geldi. � 4’te

EGE Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar
ve Mamulleri İhracatçıları Birliği,
geçen yılki toplam dış satımın yüzde
64’üne imza attı. Birlik, 618 milyon
dolar kazandıran 7 alt sektördeki 
20 üyesi için ‘İhracatın Yıldızları 
Ödül Töreni’ düzenledi.  � 7’de

BÜYÜKŞEHİRBelediyesi'nin
ev sahipliğinde düzenlenecek
İZKİTAPFEST- 5. İzmir 
Kitap Fuarı, 18-27 Nisan
tarihleri arasında
Kültürpark’ta kitapseverlerle
buluşuyor.  � 12’de
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‘GÖSTERMELİK DEĞİL
AMACIMIZ KALICILIK’
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‘ISCIYIZ HAKLIYIZ
KAZANAMIYORUZ’

‘TOPLUMUN PAYDAŞIYIZ’

ÜLKE ve belediye şartlarını dikkate aldıklarını
söyleyen TÜRK-İŞ Ege Bölge Temsilcisi Hayrettin
Çakmak, “Yüksek enflasyon ve maliyetlerdeki artış,
emekçimizin hayatını etkiliyor. İzmir’e yapılan siyasi
baskıların farkındayız. Sözleşmeleri dikkatle
izleyerek, her iki tarafın aklıselim davranarak 
süreci olumlu şekilde sonuçlandırmasını
hedefliyoruz”dedi.  DİSK Genel – İŞ İzmir 9 No’lu
Şube Başkanı Sedat Kenar da “Sorumluluklarımızı
yerine getiriyoruz. Toplu iş sözleşmesinin son
virajda masada tüm maddelerin diyalogla
çözülmesini istiyoruz” diye konuştu. � 5’te

AKLISELİM YAKLAŞIM

Sedat KenarMemiş Sarı Hayrettin Çakmak
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İkili ilişkiler, evlilik,
ortaklıklar gündemde.

Uzun zamandır
süregelen ilişki

sorunları çözülebilir ya
da bitişe gidebilir.

Danışmanlık almak,
uzlaşma sağlamak için

uygun bir dönem.

Aşk, çocuklar,
yaratıcılık alanında
görünürlük artıyor.

Hobiler işe dönüşebilir,
romantik ilişkiler

ciddiyet kazanabilir. Bir
evlilik kararı ya da

çocuk haberi bu süreçte
gündeme gelebilir.

Kısa yolculuklar,
kardeşler, komşular ve

iletişim konuları
vurgulanıyor. Eğitim,

yazarlık veya ticaretle ilgili
net kararlar alınabilir.
Seyahat planları ya da
araç değişiklikleri söz

konusu olabilir.

Dolunay burcunuzda
gerçekleştiği için sahne
sizin! Hayatınızın yönünü

belirleyecek farkındalıklar
yaşayabilirsiniz. Kendi

görünümünüz, kararlarınız,
ilişkileriniz ön planda.

Estetik ve imaj
değişiklikleri için dolunay

sonrası günler ideal.

İçe dönme zamanı.
Bilinçaltı, spiritüel

temalar, kapanışlar ve
şifalanmalar

gündemde. Gizli
kalmış konular açığa
çıkabilir. Yaratıcılıkla
ilgili projeler, ilham

verici çalışmalar
artabilir.

Arkadaş çevresi, sosyal
gruplar, gelecek

hedefleriyle ilgili önemli
farkındalıklar oluşabilir.
Yeni ekiplerle çalışma,

dernekler, sosyal
projeler gündeme

gelebilir. Aileyle ilgili
uzun vadeli planlar da bu
süreçte hız kazanabilir.

Eğitim, seyahat, inançlar
ve hukuki konular

gündemde. Akademik
hedeflerde değişim, yurt

dışı bağlantılı işlerde
gelişme söz konusu.
Ayrıca sosyal medya,

yayıncılık ve tanıtım gibi
alanlarda başarı fırsatları

doğabilir.

Ortak kazançlar, borçlar,
krediler, nafaka gibi

konular vurgulanıyor.
Estetik operasyonlar,

finansal riskler ve büyük
yatırımlar için dolunay

sonrası günler daha
uygun. Kalıcı bir ortaklık
ya da duygusal bağ da bu

süreçte şekillenebilir.

Toplumsal kimliğiniz,
kariyeriniz ve statünüzle
ilgili dönüşüm zamanı. İş

hayatında yeni
pozisyonlar, yön

değişiklikleri ya da dikkat
çeken başarılar

yaşanabilir. Tanıdık
çevreden gelen fırsatlar

kalıcı olabilir.

Maddi konular, özdeğer
ve kazanç sisteminiz
gündemde. Yeni gelir

kaynakları, iş teklifleri
ya da uzun vadeli

yatırımlar planlanabilir.
Finansal kararlar uzun

soluklu etkiler
yaratabilir.

Aile, ev ve yerleşim
konuları netleşiyor.

Taşınma, ev alım-satımı,
aile bireyleriyle ilgili

çözülmemiş meseleler
sonuçlanabilir. Ayrıca
hukuki ya da eğitimle

ilgili gelişmeler
yaşanabilir.

İş hayatı, sağlık ve günlük
rutinlerde önemli

farkındalıklar geliyor. Yeni
bir iş fırsatı, sağlıklı yaşam

kararları ya da radikal
düzenlemeler gündeme

gelebilir. Sosyal
çevrelerden gelecek

desteklerle işler
hızlanabilir.
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13 Nisan 2025’te
Terazi burcunda

gerçekleşen dolunay,
gökyüzünde adeta
terazinin kefelerini
sarsıyor. İlişkilerde

denge arayışı,
ortaklıkların sınavı,

adalet arayışı ve
bireysel özgürlük

temaları ön planda
olacak. Bu dolunay

yalnızca bireysel
hayatlarımızı değil,
kolektif bilinci de

etkileyen güçlü bir
enerji taşıyor

Dolunay, ilişkiler ve ortaklıklar
başta olmak üzere hukuk, estetik,
evlilik, para ve değerler sistemimizde
netlik kazanmamıza yardımcı olacak.
Özellikle son 1,5 yıldır süregelen ikili
meseleler artık sonuçlanıyor. Venüs
retrosunun tamamlanmasıyla
birlikte içsel sorgulamalar yerini net
kararlara bırakırken, Uranüs’ün
tetikleyici etkisi ani ilişki
başlangıçlarını, beklenmedik iş
birliklerini beraberinde getirebilir.

Bu dolunay Spika sabit
yıldızıyla kavuşumda
gerçekleşiyor. Bu, bazıları
için büyük şans ve başarıyı
işaret ederken, bazıları için
ise maddi ya da duygusal bir
sınav dönemine işaret
edebilir. Dünya astrolojisi
açısından da önemli olan bu
dolunay, doğa olaylarını
(yangın, fırtına gibi)
tetikleyebilir.

Net kararlar alınacak Bir sınav dönemi... Bu dolunay, hayatınızdaterazinin bir kefesini ağırlaştıranher şeyi görmenizi ve diğerkefeye denge getirmek adınagüçlü kararlar almanızısağlayacak. Dengeyi bozanilişkiler, değersizlik hissi ya daadaletsiz durumlar artık sonbuluyor. Gökyüzü sizi cesurcaadım atmaya davet ediyor.Unutmayın: Her dolunay birkapanıştır. Ama aynı zamandayeni bir farkındalığın doğuşudur.Sevgiyle…

İLİŞKİLERDE 
DENGE ARAYIŞI 
VE KADERSEL
DÖNÜŞÜMLER 
BAŞLIYOR
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Konak Belediyesi’ndeki bin 850 işçi güne grevle
başladı. Belediye iştiraki MER-BEL işçisi olan DİSK
Genel-İŞ İzmir 5 No’lu Şube işçileri ile SODEMSEN
arasında devam eden 11’inci dönem Toplu İş
Sözleşmesinde tarafların anlaşamaması sonucu işçiler
greve çıktı. Sabah 8.30’da Konak Belediyesi önünde
toplanan işçiler halay çekerek ve
slogan atarak haklarının
verilmesini istediler. 26 Mart’ta
grev ilanını asan işçiler
“Zamların ve hayat pahalılığının
sorumlusu işçiler değil ama
hayat pahalılığı karşısında her
gün yoksullaşan işçilerdir. Bizler
en temel ihtiyaçlarımızı bile
karşılayamaz hale geldik. İnsan
onuruna yaraşır bir şekilde
yaşamak, sosyal haklarımızı ve
toplu sözleşme kazanımlarımızı
istiyoruz” dedi ve bu sabah iki
saat iş bırakarak yaşanan
anlaşmazlığa tepki gösterdi. İlk olarak yüzde 12’lik
zammın masaya gelmesi ardından oranın yüzde 16’ya
çıkması sonrasında teklifi ‘yetersiz’ bulan işçilere aynı
zamanda 237 TL yemek, 419 TL yakacak, 3 bin 76 TL
bayram harçlığı, 7 bin 425 TL gıda yardımı ve 60 günlük

ikramiye önerildi. Sendikanın aldığı karar
doğrultusunda işçilerin her pazartesi ve Cuma siyah
giyerek sürdürmeyi planlıyor. Görüşmelerde işçilerin
beklediği teklif gelmezse 7 Mayıs’ta greve çıkacak. DİSK
Genel İş İzmir 5 No’lu Şube Başkanı Savaş Aras yaptığı
“açıklamada, “Anlaşma olmazsa masaya gelinmezse

umursamaz tavırlar
devam ederse
önümüzdeki hafta 2 gün
değil yarım gün, 1 gün iş
bırakacak ve belediye
binası önünde olmaya
devam edeceğiz” dedi.
Aras, “Hakkımızı
istiyoruz, insanca yaşam
istiyoruz. Çok mu zor?
Karabağlar’da
tamamlanan
sözleşmenin
rakamlarına bile
yaklaşamıyorsunuz.

Çocuk oyuncağı mı bu? 2 saat buradaydık. Trafik nasıl
tıkandı. Biz çok memnunuz bu işten. Yapmayın dedik.
Konak işçisi toplu sözleşme hakkını istiyor. Konak işçisi
geçinmek istiyor. Konak işçisi maaşını parça parça
almak istemiyor” diyerek sözlerini tamamladı.

Havalar ısınmaya yüz tutarken, iç
acıtan görüntüler Karşıyaka
sahillerinden geldi. İlçede denizin
kıyıya yakın bazı noktaları, halk
arasında "deniz marulu" adı verilen
yosun türüyle kaplandı. İzmir
Körfezi'nde belli dönemlerde
gözlemlenen yosun, Bostanlı sahilinin
belli kesimlerinde deniz yüzeyinde
yeşil örtü oluşturdu. Su üstündeki
yosunların çürümesi kirlilik ve
kokuya neden olabiliyor. Uzmanlar,
İzmir Körfezi'ndeki kirliliğin
denizdeki bitkiler için besleyici
elementleri artırdığını, hava ve su
sıcaklıklarının yükselmesinin de
deniz marullarının hızla çoğalmasına
etki ettiğini açıklamıştı. (AA)

Konak Mürselpaşa Caddesi'nde seyreden iki
sürücü arasında yol verme meselesi
yüzünden tartışma çıktı. Kendisinden korna
ve selektörle yol istediği öne sürülen kamyon
sürücüsüne sinirlenen sürücü ve araçtaki
diğer kişi, otomobilden indi. 2 kişi daha
sonra kamyonu yumruklamaya ve sürücüye
küfür etmeye başladı. Kamyon sürücüsü ise o
anları cep telefonu kamerasıyla videoya aldı
ve oradan uzaklaştı. Görüntüleri izleyen
polis kamyona saldıran 2 kişiyi yakalamak
için polis ekipleri tarafından çalışma
başlatıldığı öğrenildi. (İHA)

Narlıdere Belediyesi ile Genel-İş
Sendikası arasında devam eden toplu
iş sözleşmesi (TİS) görüşmelerinde
anlaşmaya varılamaması üzerine grev
kararı alındı, işçiler de yarım gün iş
bırakma eylemi yaptı. Genel-İş
Sendikası İzmir 4 Nolu Şubeden
yapılan açıklamada, Narlıdere
Belediyesine bağlı Narbel şirketinde
çalışan 350 işçiyi ilgilendiren TİS
görüşmelerinin 27 Kasım 2024'te
başladığı, arabulucu uyuşmazlık
raporunun taraflara tebliği edilmesi
üzerine yasal grev sürecine girildiği
belirtildi. Açıklamada, şu ifadelere
yer verildi: "Bizler görüşmelerinin

başladığı günden bugüne kadar
müzakere yolunu seçtik ancak bu zor
dönemlerde ne işveren sendikası
SODEMSEN ne de belediye yönetimi
bizlere aynı sorumlulukla yaklaşmadı.
İsminin içinde sosyal demokrat
ibaresi olan işveren sendikasının
işçinin alın terini pazarlık haline
getirmesini doğru bulmuyoruz.
Belediye yönetiminin derhal
sorumluluk üstlenip SODEMSEN'in bu
umursamaz tavrına karşı işçiden,
emekçiden ve alın terinden yana tavır
almasını bekliyoruz. Biz işçileri kendi
başına ne kadar ücret aldığımız değil,
aldığımız ücretlerin ihtiyaçlarımızı

karşılamaya yetip yetmediği
ilgilendirmektedir. Bizim için durum
açık ve nettir, insanca bir yaşam için
enflasyon karşısında ezilmediğimiz
bir ücret için belediye yönetimini
masaya davet ediyoruz. Bu açıdan
kararlılıkla mücadeleye devam
edeceğiz. Bugün için yarım gün iş
bırakma eylemi yapıyoruz. Ayrıca
SODEMSEN ve belediye yönetimi
çözümsüzlükten yana emekçinin
taleplerini görmezden gelip süreci
tıkaması durumunda 06 Mayıs
itibariyle Narbel işçisi greve
çıkacaktır ve Narlıdere'de hizmet
duracaktır." (AA)

Narlıdere işçileri SODEMSEN’i uyardı

Veteriner işleri Müdürlüğüne bağlı sahipsiz hayvan Bakım evinde kullanılmak üzere
Kuru Mama alınması işi mal alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanunu’nun 19 uncu
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda
EKAP üzerinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır:
İKN : 2025/554646
1-İdarenin
a) Adı : TORBALI BELEDİYESİ
b) Adresi : MURATBEY MAH. 3564 SOKAK NO: 25 35860 

TORBALI/İZMİR
c) Telefon ve faks numarası : 2328566666- 2328561615
ç) İhale dokümanının 
görülebileceği ve e-imza 
kullanılarak indirilebileceği 
internet sayfası : https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu mal alımın
a) Adı : Veteriner işleri Müdürlüğüne bağlı sahipsiz hayvan 

Bakım evinde kullanılmak üzere Kuru Mama alınması işi
b) Niteliği, türü ve miktarı : 4 kalem Veteriner İşleri Müdürlüğüne bağlı Sahipsiz 

Hayvan Bakımevlerinde hayvanlara verilmek üzere kedi
köpek maması
Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde 
bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.

c) Yapılacağı/teslim 
edileceği yer : Torbalı Belediyesi Veteriner İşleri Müdürlüğü
ç) Süresi/teslim tarihi : Sözleşme tarihinden itibaren ihtiyaca binaen 2 iş günü 

içerisinde peyderpey mallar teslim edilecektir. 5 ay 
içerisinde malın tamamı alınacaktır.

d) İşe başlama tarihi : Sözleşme imzalandıktan itibaren 1 gün içinde işe başlanır
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) 
tarih ve saati : 02.05.2025- 10:30
b) İhale komisyonunun 
toplantı yeri (e-tekliflerin 
açılacağı adres) : Torbalı Belediyesi İhale Toplantı Salonu
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde
uygulanacak kriterler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile
fiyat dışı unsurlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler;
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve
ortaklık oranlarına (halka arz edilen hisseler hariç)/üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler
idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat bilgileri.
4.1.5 İhale konusu alımın tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek
olanların, e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak,
teklife ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim
fiyatların çarpımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir.
İhale sonucunda, üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri
tutarda geçici teminat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (Altmış) takvim günüdür.
14. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar:
Teklif fiyatı ihale komisyonu tarafından aşırı düşük olarak tespit edilen isteklilerden
Kanunun 38 inci maddesine göre açıklama istenecektir.

Resmi ilanlar:  www.ilan.gov.tr’de                                                         (Basın: 2206893)

SAHİPSİZ HAYVANLAR İÇİN KURU MAMA SATIN
ALINACAKTIR

TORBALI BELEDİYESİ

Trafik magandası terör estirdi

Bostanlı Sahili’nden 
iç acıtan görüntüler

Konak Belediyesi’nde 1850 işçi sabah saatlerinde Basmane’deki
belediye ana binası önünde toplandı. Halay çekerek ve slogan
atarak haklarının verilmesini isteyen işçiler anlaşma

sağlanmazsa 7 Mayıs’ta tam gün iş bırakacaklarını açıkladı

MEMDUH GÜNEYKonak güne 
“grev’le başladı
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“Mazeret siyasetini
artık bırakmalısınız”

İAL kampanyasına 
Başkan Tugay da 
İMZA VERDİ

Milli Eğitim Bakanlığı’nın ülke
genelindeki proje okullarına yönelik
öğretmen atamalarına tepkiler
sürerken, İzmir’in tarihi
okullarından Atatürk Lisesi’nde
görevli 50 öğretmenin yeniden
atanmaması nedeniyle imza
kampanyası başlatıldı. İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay Atatürk Lisesi’nin
önüne giderek veliler tarafından
hazırlanan kampanya metnini
imzaladı. Özel Program ve Proje
Uygulayan Eğitim Kurumlarına
Öğretmen Atama ve Yönetici
Görevlendirmeleri kapsamında
İzmir Atatürk Lisesi’nin eğitim
kadrosunda yer alan 50 öğretmenin
görev yerlerinin değiştirilmesi kararı
alındı. Duruma tepki gösteren
veliler tarafından İzmir Atatürk
Lisesi önünde imza kampanyası
başlatıldı. Kampanyaya, İzmir
Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay da imza atarak destek
verdi. Başkan Tugay, İzmir Atatürk
Lisesi gibi ülkenin farklı okullarında
hayata geçirilen bu yanlış
uygulamaya karşı olduğunu ifade
etti. (Haber Merkezi)

AK Parti Ödemiş İlçe Başkanı
Murat Öncel, Ödemiş siyasetine ve
özellikle CHP yönetimindeki
Ödemiş Belediyesi'nin durumuna
yönelik çarpıcı değerlendirmelerde
bulundu. Basın toplantısına AK Parti
İzmir İl Başkan Yardımcısı ve Dış
İşler Başkanı Ekrem Selimler, AK
Parti Meclis Üyesi Emin Davran ve
çok sayıda partili katıldı. Öncel, tüm
partilerdeki "mazeret siyaseti"
anlayışına sert tepki gösterirken,
belediyenin içinde bulunduğu mali
sıkıntıya dikkat çekerek acil çözüm
çağrısında bulundu. Geçtiğimiz
dönemde belediye meclis üyeliği
yaptığını hatırlatan Murat Öncel, son
verdiği soru önergesinde belediyenin
önemli miktarda mal satışı
gerçekleştirdiğini belirtti. Öncel,
"Görev yaptığım sürenin son iki ayı
ve geçtiğimiz son bir sene hariç
baktığımda 700-800 milyonluk geçen
dönem mal satışı olmuş. Sayın
Belediye Başkanımız Mustafa
Turan'ın açıklamaları 706 milyonda
borç yapılmış. Peki ben soruyorum,
iki dönemdir belediyeyi CHP
yönetiyor. Lütfen Ödemiş halkı bir
tane elle dokunulur proje var mı

yapılan, bitirilen bir şey var mı?
Yolların yamalarını yapmaları falan
dışında. Lütfen herkes bir kendini
muhakeme yapsın. Ben hiçbir şey
görmüyorum" dedi. Belediyenin mali
bakımdan zorda olduğunu ileri süren
Öncel, "Ben belediye meclis
üyeliğimin ilk senesinde 'frene
patlamış kamyon gibi gidiyor
belediye' dediğimde 4 sene önce
herkes bana güldü. Çığ gibi borç
büyüyor. Hiçbir yatırım yok. Frenin
patladığı gibi şu anda ne lastik kaldı
ne cantlar kaldı. Çok acil biz de
elimizi taşın altına sokmak suretiyle
Ödemiş Belediyesi'ni kurtarmamız

lazım diye düşünüyorum. Kimse
mazeret siyaseti üretmesin. Ben
mazeret dinlemedim" şeklinde
konuştu. AK Parti Meclis Üyesi
Emin Davran ise, önceki Başkan
Mehmet Eriş'in açıklamalarına sert
yanıt verdi. Davran, "Biz belediyeyi
Mehmet Bey'e o günkü siyaseten
konuşmak gerekirse Cumhuriyet
Halk Partisi Belediyesi'ne altı yüz
personelle devrediyoruz. Altı yüz
personeli bin personele çıkartmaya
bakanlık mı talimat verdi buradaki
belediye yetkililerine? O gün benim
meclis üyelerim de vardı. Hepsi karşı
çıktı da. Bakanlığın böyle bir talimatı

yok. Hele hele kaldı ki Mehmet Bey,
kendisinin aday olmadığı bir
ortamda, seçimlere son bir ay kala
altmış yetmiş kişinin iş akdini
imzalamayı, son günün on yedi
kişinin iş akdini imzalaması
Ödemiş'e hizmet midir? Gelecek
olan belediye başkanının kucağına
bir bomba mıdır? Geçmiş
dönemde 700 küsur milyon liralık
bir satış yapmışız. Bu hiç olmayan
paraların belediyeye kuru para
olarak girdiği halde bu kadar borç
var. Karşılığında ne var yatırım
olarak Ödemiş'te?" diye sordu.
(Haber Merkezi)

AK Parti Gaziemir İlçe
Başkanı İsmail Yaşadı, ilçe
binasında, Gaziemir Belediye
Meclisi Grup Başkanvekili
Hüseyin Aslan, Meclis Üyesi
Uğur İnan Atmaca, İlçe Başkan
Yarımcıları Yavuz Selim Aktaş,
Mehmet Gereme ile birlikte
Gaziemir Belediye Başkanı Ünal
Işık’ın 1 yıllık performansını
değerlendirdi. Başkan Yaşadı,
“Sayın Işık, seçim döneminde
Gaziemirli hemşerilerimize
büyük vaatlerde bulundu. Ancak
bu vaatlerin önemli bir kısmına
bırakın başlanmasını, adım dahi
atılamadı. Söylemde güçlü,
eylemde zayıf bir yönetim
anlayışıyla karşı karşıyayız” dedi.
31 Mart seçimleri sonrasında
Gaziemir halkının, yerel hizmet
yetkisini CHP’ye, denetleme ve
takip sorumluluğunu ise
kendilerine verdiğini ifade

ederek, “Biz bu sorumluluğu
hakkıyla yerine getirmeye
çalışırken, belediye yönetiminin
ilk günden itibaren “-mış gibi
yapma” konusunda adeta bir
maharet sergilediğine şahit
olduk. 

Göstermelik işler, PR
faaliyetleri ve bolca fotoğraf...
Ama gerçek hizmet, gerçek
üretim, sahada gözle görülür bir
belediyecilik anlayışı maalesef
yok. Maalesef Sayın Başkan ve
belediye yönetimi, ilk yıllarında
sınıfı geçemedi. Üstelik kendi
koydukları hedefleri bile
tutturamadılar. Sağdan baktık,
soldan baktık, yukarıdan
aşağıdan değerlendirdik; iyi
niyetle kanaat notu verelim
dedik, ama kurtarmadı. Ortaya
konulan tablo, ne yazık ki
başarısızlığın belgelenmiş
halidir. Sayın Işık’a haksızlık

etmek istemeyiz. Evet, bir
değişim yaşandı. Kendisi görevi
devraldı. Ancak 16 yıldır ilçeyi
yöneten aynı partinin devamı
niteliğinde bir kadrodan söz
ediyoruz. Bu yüzden, yıllardır
biriken sorunları yeniymiş gibi
sunmak ve bahanelerin arkasına
sığınmak samimi bir yaklaşım
değildir. Eğer bir belediye
başkanı, “sorunları biliyorum”
diyorsa, çizmeleri giymeli,
sokağa inmeli, vatandaşla iç içe
olmalıydı. Ama Sayın Ünal Işık,
ne yazık ki bir yıl boyunca
sorunların üstüne gitmek yerine,
bahanelerin arkasına saklanmayı
tercih etti. Halkın beklentisi
hizmetti, onlar ise objektiflere
gülümsemeyi tercih etti.
Belediyecilik PR ile yapılmaz,
sahada yapılan icraatla olur”
ifadelerini kullandı. 
(Haber Merkezi)

AK Parti İlçe Başkanı Murat Öncel, Ödemiş Belediyesi’nin mali açıdan zor
durumda olduğunu söyledi, “İki dönemdir elle dokunulur bir proje yok” dedi

AK Parti İlçe Başkanı İsmail Yaşadı, “Sayın Işık, seçimlerde Gaziemirli
hemşerilerimize büyük vaatlerde bulundu. Ancak adım dahi atılamadı” dedi

CHP Genel Başkan Yardımcısı ve
Parti Sözcüsü Deniz Yücel, İstanbul
Büyükşehir Belediyesine (İBB) yönelik
yolsuzluk ve terör soruşturmasını
protesto için İzmir'de düzenlenen
izinsiz gösterilerin ardından
tutuklananları cezaevinde ziyaret etti.
Önce Aliağa Kapalı Ceza İnfaz
Kurumu'nda, daha sonra Menemen
Ceza İnfaz Kurumu'nda tutuklularla
görüşen Yücel, ziyaretlerin ardından
basın mensuplarına yaptığı
açıklamada, tutuklu 9 kişinin ivedilikle
tahliye edilmesini istedi. Yasalara
aykırı şekilde kararlar verildiğini
savunan Yücel, "Bayram tatillerini
ailelerinden, eşlerinden, dostlarından,

yakınlarından uzak bir şekilde dört
duvar arasında geçirmek zorunda
kaldılar” dedi. Yücel şunları söyledi:
“Anayasamızın 34. maddesine göre
herkes önceden izin almaksızın
silahsız ve saldırısız toplantı ve gösteri
yürüyüşü yapabilir. Bu gençlerin suçu
ne? Toplanmak, yürüyüş yapmak,
slogan atmak. Her şeyden önce bu
anayasal hakkın 2911 sayılı yasada bir
suç olarak tanımlanması anayasaya
aykırı. İkincisi kuvvetli suç şüphesi
olacak, bir tutuklama sebebi olacak.
Nedir bunlar? Kaçma şüphesidir,
sanığın ya da failin sabit ikametgâh
sahibi olmamasıdır. Delilleri gizleme,
yok etme, tanıklara, mağdurlara baskı

yapmaya yönelik somut verilerin
bulunması gerekir. Diğer yandan
yasada katalog suç dediğimiz
suçlardan birinin varlığı gerekir.
Somut olayda bunların hiçbiri yok.
Nitekim bazı mahkemeler, yargıçlar,
hakimler bu hatadan döndüler.
İstanbul'da çok daha fazla tutuklu
vardı. İstanbul'da da İzmir'de de diğer
illerde de dosya üzerinden tensip
kararı ile birlikte tahliye kararları
verilmeye başlandı. Diğerlerinin de en
kısa sürede tahliye edilmesini
diliyoruz, temenni ediyoruz ve talep
ediyoruz." Yücel, tutuklu bulunanların
morallerinin iyi olduğunu sözlerine
ekledi. (AA-Haber Merkezi)
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Liyakat meselesi
ve beyin göçü

Liyakat meselesinin bir toplum için ne kadar
kıymetli olduğunu sayın Cem Say, Oksijen
Gazetesi’nde bu hafta yazdığı yazıda belirtmiştir.
Yazıyı okumanızı tavsiye ederim. Evet, bir
toplumun var olabilmesi ve kurumsal kimliğini
devam ettirebilmesi kesinlikle liyakat
meselesinin hemen her alanda uygulanmasıyla
mümkün olur. İşin uzmanlarının, bir işin başına
getirilmesi ve temel ihtiyaçlarının karşılanması
sonucunda başında bulunduğu kurumun
işleyişini sürdürmesinin beklenmesi de liyakat
meselesiyle alakalıdır. Hakkı ve liyakati olmadan
başa gelenlerin kurumsal kimliğe verdikleri
zararın görülmesi için illa bu alanın uzmanı
olmaya gerek yok. Basit bir örnekle geçmiş
yıllarda temel eğitimden yüksek öğretime verilen
eğitim ile buralarda istihdam edilen
akademisyenlerin başarı ortalamasına bakılması
bahsettiğim konunun anlaşılması için çok basit ve
somut bir sonuç verecektir.

Devletin temel görevi aslında: liyakat
kurumuna dikkat ederek mevcut sistemde hak
eden ve alanın uzmanı olan kişilerin yetkin
oldukları kurumun başına getirilmesidir.
“Bizden; Sizden’’ ayrımı ile yapılan atamaların
sonucunda kurumsal çözülmenin görülmesi
kaçınılmazdır. Üzerinden çok zaman geçmeyen
Prof. Dr. Cemal Kafadar’ın görevinden alınması
hadisesi de atamaların siyasi sisteme kurban
edildiğini göstermektedir. Harvard Üniversitesi,
Orta Doğu Çalışmaları Merkezi Müdürü Cemal
Kafadar’ı tarihçilerin hemen hepsi tanımakta,
çalışmalarından faydalanmaktadır. Son çıkan
haberlerde kendisinin görevden alınması-eğer
medyaya yansıyanlar doğruysa- İsrail karşıtı
söylemleri dolayısıyladır. Bunun gibi birçok
örnek mevcuttur. Bu gibi siyasal kararlar
akademianın içine siyasetin girmesine ve
dolayısıyla bilimsel çalışmaların güdümlü
yapılmasına sebep olmaktadır. Üniversite
dediğimiz kurumlar; bilimsel çalışmaların
yapıldığı, siyasetin veya diğer hiçbir gücün
müdahale sahası olmayan özerk yapılardır.
Tersinin istendiği durumlarda maalesef;
araştırmacılar veya akademisyenler kendilerine
özgür düşünce ortamının verildiği alanları tercih
etmek zorunda kalmaktadırlar. Bu durum ‘Beyin
göçü’ denilen göç olayına sebep olmaktadır.
Çünkü bu insanlar, kendilerini düşünce
açısından kısıtlandıkları alana ait hissetmiyor,
daha özgür bir ortamın hayalini kurmak zorunda
kalıyorlar. 

Beyin göçünde sadece insanların fiziksel
anlamda yer değiştirmeleri söz konusu değildir.
İnsanlar, alıştıkları yerden bir başka yere göç
ederken hayallerini de taşımak zorunda
kalmaktadır.  Kısa zaman önce İngiltere’ye giden
bir arkadaşımla sosyal medya üzerinden yaptığım
görüşmede bunu açık bir şekilde görme
imkanıbuldum. Kendisi makine mühendisi,
yaptığımız konuşmanın tüm detaylarını iznini
almadığım için burada vermeyeceğim.
Konuşmamız esnasında, Türkiye’den hiçbir
şekilde gitmek istemediğini, fakat bazı hayalleri
olduğu için gitmek zorunda kaldığını belirtti. Bu
hayallerin en büyüğü elbette maddi anlamda
ilerlemek…  Fakat gittiği yerde de bu sefer
aklının Türkiye’de kaldığını, sürekli özlem
duygusu yaşadığını ifade etti. Maddi herhangi bir
problem yaşamasa kesinlikle ülkesinden çıkma
niyetinin olmadığının altını çizdi.  Birçok kuruma
özgeçmişini sunmuş olmasına rağmen
Türkiye’de herhangi yerden olumlu dönüş
almamıştı.Şu an çalıştığı yerde maddi anlamda
herhangi kaygının olmadığını ifade eden
arkadaşım, kısa süre sonra şirkete bağlı başka bir
ülkeye bulunduğu pozisyonun üstüne çıkarak
geçeceğini de ilave etti. Türkiye’de birçok
kuruma başvuru yapan bu gencin, dışarıda başka
bir ülkeye gitmesi bizim için kayıp değil midir?
İstemediği halde başka bir ülkede sırf maddi
açıdan rahat olduğu için bulunması da arkadaşım
için olumsuz bir psikolojik durum değil midir? 

Temel problem, ülkede liyakat meselesinin
göz ardı edilmesi ve işin ehli olan kişilere gerekli
desteğin verilmemesidir. Ülke olarak temel
gayemiz tersine beyin göçünü oluşturmak,
ülkedeki iş gücünü yine ülkeye kazandırmak
olmalıdır…

GÜNCÜ

GÜNCÜ’NÜN GÜNCESİNDEN 
Mustafa mguncu1990@gmail.com

CHP Sözcüsü Yücel: Gençlerin suçu yürüyüş, slogan mı?
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Binlerce litre kaçak 
etil alkol yakalandı

İzmir’de kaçak alkol üretimi ve
satışı yaptığı belirlenen adreslerde
yapılan aramalarda, 8 bin 223 litre
etil alkol ve çeşitli malzemeler ele
geçirildi. Olayla ilgili 4 şüpheli
şahıs gözaltına alındı. Cumhuriyet
Başsavcılığı koordinesinde, İl
Jandarma Komutanlığı ekiplerince
dün Menderes ve Bornova
ilçelerinde kaçak alkol üretimi
kapsamında belirlenen adreslere
operasyon düzenlendi.
İkametlerde ve depolarda yapılan
aramalarda, piyasa değeri yaklaşık
2 milyon 400 bin TL olan 8 bin 223
litre satışa hazır kaçak etil alkol,
10 adet aroma verici kimyasal
madde ve 1 adet alkol oranı ölçüm
cihazı ele geçirildi. Operasyon
kapsamında gözaltına alınan 4
şüpheli şahıs, işlemleri için
emniyete sevk edilirken olayla
ilgili başlatılan soruşturmanın
devam ettiği öğrenildi. (İHA)

“Yangını önce duyur 
sonra müdahale et”

İzmir Büyükşehir Belediyesi, Urla
Belediyesi ve Urla Otelciler Derneği iş
birliğiyle, otel işletmelerine yaklaşan
turizm sezonu ve festivaller
öncesinde temel yangın eğitimi
verildi. Eğitimde, Büyükşehir İtfaiye
Daire Başkanlığı Eğitmenİ Birol
Haktanır, otel işletme yöneticilerine
yangın öncesinde, esnasında ve
sonrasında yapılması gerekenleri
anlattı. Eğitimde, yangın durumunda
ilk yapılması gerekenin müdahale
değil, yangını çevreye duyurmak
olduğuna dikkat çekildi. Haktanır,
“Yangın çıktığında öncelikle ortamda
bulunan insanlara duyurulmalı.
Alarm butonu varsa basılmalı, yoksa
bağırarak yangının yeri belirtilmeli.
Ardından 112 aranarak açık adres ve
yangının kimliği bildirilmelidir.
Yangının boyutuna göre eğitimli ve
bilinçli bir şekilde müdahale
edilebilir” dedi. (Haber Merkezi)

Türkiye Devrimci İşçi Sendikaları
Konfederasyonu (DİSK), Konak,
Gaziemir, Çiğli, Narlıdere, İzmir
Büyükşehir belediyelerindeki çok
sayıdaki emekçi için yürüttüğü Toplu
İş Sözleşmesi (TİS) görüşmelerinde
takvim sona yaklaşsa da sonuca
ulaşamadı. Diğer taraftan, Türkiye
İşçi Sendikaları Konfederasyonu da
(TÜRK-İŞ) İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin iki şirketiyle başlayan
TİS görüşmelerinde henüz sonuç
alamadı. İşveren temsilcisi olarak
SODEMSEN’in yürüttüğü
görüşmelerde anlaşmazlıklar
nedeniyle ilçe belediyelerinin önünde
toplanan yüzlerce emekçi, belediye
başkanlarına seçim vaatlerini
hatırlatarak basın açıklamaları yaptı.
TİS sürecinde sona yaklaşıldığını
hatırlatan sendika temsilcileri son
çarenin grev olduğunu dile getirdi.
Kesintiye uğrayan belediye
hizmetleriyle mağduriyet yaşamak
istemeyen İzmirliler de TİS sürecini
yakından takip ediyor. 

ÇİĞLİDE DE EYLEM VAR
Belediyelerle sürdürdükleri TİS

takviminde sona yaklaşıldığına
dikkati çeken DİSK Ege Bölge

Temsilcisi Memiş
Sarı, “Toplu sözleşme
süreçlerinin sonuna
yaklaşan İzmir'deki
Narlıdere, Konak,
Gaziemir, Çiğli ve
Büyükşehir
belediyelerinde, yasal
haklar çerçevesinde
adımlar atıyoruz.
Çiğli'den sonuç
çıkmazsa bugün yarın
itibariyle grev

başlayacak. Yasal hakları
kullanmadığımızda işçiler toplu
sözleşmesiz ve sendikasız hale
dönüşüyor. Cumhuriyet Halk Partili
sosyal demokrat belediye
başkanlarının TİS’i önceleyerek bu
kente hizmet eden, çöpünden
hastanesine, suyundan ulaşımına, her
türlü hizmeti götüren kendi
çalışanları ve yol arkadaşlarına
insanca yaşayacak bir ücreti ödemesi
gerektiğini düşünüyoruz. Rol model
bir belediyeciliğin en güzel
örneklerini vermelerini DİSK olarak
talep ediyoruz. Yakında çözülür.
Çünkü belediye başkanlarıçalıştığı iş
arkadaşlarıyla yan yana omuz omuza

bu kenti yönetmeye talip” dedi.
Belediyelerin ekonomik

durumlarının farkında olduklarını
dile getiren Sarı, “İktidar 2014 yılında
çıkarmış olduğu yasayı aradan geçen
11 yıl sonra belediyeleri
kaybetmesiyle hatırladı. İktidar SGK
ve vergi borçlarıyla kıskaç altına
alarak belediyeleri işlevsiz hale
getirerek, işçilerle kentliyi, kentliyle
belediyeyi karşı karşıya getirme
çabasında. Ekonomik
zorluklardan en fazla
etkilenen emekçilerimizdir.
Bugün yoksulluk sınırının 80
bin TL'ye dayandığı açlık
sınırının 30 bin TL'ye
dayandığı bir süreçte
üyelerimizin insanca yaşayacak
bir ücret talebini
belediyelerimizden istemesi
kadar doğal bir durum yok.
Çalışanlarımızın da bu
ekonomik darboğazdan bir an önce
kurtulması gerektiğini düşünüyoruz.
Pandemiden ekonomik krizlere kadar
bütün hesabı işçilere kesmenin doğru
bir yaklaşım olmadığını söylüyoruz”
diye konuştu. 

TOPLUMUN PAYDAŞIYIZ
Mücadelelerinin toplumsal

aydınlık yarınlar için olduğunu
vurgulayan Sarı, “Bizler, bu kentin
sokaklarında otobüsleri süren
şoförleriz, sokakları tertemiz tutan
süpürgecileriz. Hepimiz, bu şehrin bir
parçasıyız. Aynı mahallede yaşıyoruz,
aynı havayı soluyoruz. Bizlerin de
aileleri var; eşimiz, çocuklarımız,
anne babalarımız...Bugünlerde, bazı
çevreler işçileri halkla karşı karşıya
getirmeye çalışıyor olabilir.
Haklarımız için verdiğimiz mücadele,
aslında tüm toplumun geleceği için
verilen bir mücadeledir. Sağlığını,
hayatını, gecesini ve gündüzünü işine
adayan arkadaşlarımız hor
görülemez. Onlara işsizliği bir tehdit

aracı olarak bir balyoz gibi göstermek
doğru değil. Nasıl ki üniversitelerde,
siyasette adaletsizliğe karşı bir araya
geliyorsak, işçilerin hakları için de
aynı dayanışmayı göstermeliyiz.
Toplu iş sözleşmesi süreci elbette
sona erecek, bizler her haksızlığa
karşı birlikte mücadele etmeye devam
edeceğiz” ifadelerini kullandı.

AKLI SELİM YAKLAŞIM
Maaş taleplerinde ülke ve

belediye şartlarını dikkate
aldıklarını dile getiren
TÜRK-İŞ Ege Bölge
Temsilcisi Hayrettin Çakmak,
“Toplu iş sözleşmesi
sürecindeki her zamankinden
daha fazla zorlukla mücadele
ediyoruz. Yüksek enflasyon,
döviz kurları, sıkı para
politikaları ve yaşam
maliyetlerindeki artışlar

emekçimizin hayatını derinden
etkiliyor. İzmir’e yapılan siyasi
baskıların farkındayız. Geçmiş ve
mevcut sözleşmeleri dikkatle
izleyerek, her iki tarafın aklı
selim davranarak süreci
olumlu bir şekilde
sonuçlandırmasını
hedefliyoruz” diye konuştu.
Kamu kurumlarının
verdikleri maaşlarla özel
sektöre örnek olması
gerektiğine dikkatleri çeken
Çakmak, “Ülkenin
ekonomik sıkıntılarından
bizler sorumlu değiliz. Tam
tersine, bu ülkeyi daha refah bir hale
getirmek için canla başla çalışıyoruz.
Bedenimizi, sağlığımızı hiçe sayarak,
direk belediyelerin kesintisiz hizmeti
için direk tepesinde, metronun
ucunda, sokakların en karanlık
derinliklerinde alın teri döküyoruz.
Ancak, her ekonomik krizde ilk
bedel ödeyen biz emekçiler
oluyoruz. Artık yeter! Bedel ödemek

değil, yaşamak ve yaşatmak istiyoruz.
Yoksulluk sınırını her ay takip
ediyor, hesaplıyoruz. Kamu işçisinin
en az yoksulluk sınırında ücret
alması gerek. Kamu, emekçilerine
baba gibi, işçilerine şefkatli
davranmalı, özel sektöre örnek
olmalıdır. Kamu, emekçi maaşlarına
vurursa özel sektör işçisinin maaşını
öldürür. Kamu maaşlarına bu açıdan
bakmak gerekir” ifadelerini kullandı.

“EN ÇOK İZMİR SİLKELENDİ”
DİSK Genel – İŞ İzmir 9 No’lu

Şube Başkanı Sedat Kenar hem
İZENERJİ’de devam eden toplu iş
sözleşmesi süreci hem de bu sürecin
işçiye olan etkilerini anlattı. Hükümet
tarafından Cumhuriyet Halk Partili
belediyelere uygulanan ‘silkeleyin’
talimatından en çok yara alanın İzmir
Büyükşehir Belediyesi olduğunu
belirten Kenar, belediyenin
gelirlerinin yüzde 45 oranında
kesilmesinin işçinin evine götürdüğü
ekmeğe zarar verdiğini aktardı.
“İzBB’de yeni dönemde mali disiplin

boyutunda bir takım uğraşlar
olabilir ancak hesap hep işçi
sınıfına kesiliyor” diyen Şube
Başkanı Sedat Kenar,
“Belediyede yaşanan mali
sorunlar neticesinde işçilerin
de iki yıl boyunca evine
götüreceği ekmeğin büyüklüğü
ve küçüklüğü sözleşme
masasında belli oluyor. 

Toplu İş Sözleşmesinde
girdiğimiz bu son düzlükte

belediyeden kesilen SGK borçları da
son buldu. Tüm belediye
iştiraklerinde ücret eşitsizliğine sebep
olmayacak şekilde işçinin maaş
sorununun çözülmesi gerek. Yapıcı
bir taraf olarak sendikal
sorumluluklarımızı yerine getiriyoruz.
Toplu iş sözleşmesinin son virajda
masasında tüm maddelerin diyalogla
çözülmesini istiyoruz” dedi.

Türkiye’de en büyük sorunlardan biri
kurumsal hafızanın yok edilmesi. Özel
sektörde de kamuda da göreve yeni
başlayan her yönetici kendinden önceki
dönemlere dair hiçbir iz bırakmak
istemiyor.

Mahalle muhtarından ilçe belediye
başkanına, banka yöneticisinden işletme
müdürüne kadar farklı çalışma alanlarında
kurum hafızasının yok edilmesine, yeni
yöneticilerin ‘tarihi en baştan yazmasına’
tanık oluyoruz. Kurum hafızasına yönelik
bu müdahaleler, kişilerin kendi hikayelerini
kurgulamaları için en kolay yöntem olarak
kabul ediliyor. Yöneticilerin bu işleri tek
başına başardığını düşünmek kolay ancak
yöneticilerin danışmanları, çevresindeki
yöneticiler ve ekipleri de ‘Yaşasın yeni kral’
moduyla yepyeni bir açılım yaptıklarını
düşünüyor.

İşleyen sistemin iyi özelliklerini,
yürüyen iyi örnekleri toptancı bir zihniyetle

reddeden, isimlere de müdahale
ederek yeniden kurgulamak bu
topraklarda yapılan en kolay
işlerden. Yenilenen isimleriyle,
tabela değişiklikleriyle kurdele
kesilerek hizmete açılan yeni

projeler sanki dünyayı yeniden
keşfetmişçesine alkışa tutuluyor, harika bir
‘proje’ daha vatandaşla buluşturuluyor.

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
‘Tanzim satış ruhu İZMAR ile küllerinden
doğdu’ başlığıyla basına servis ettiği haber
bülteni uzun zamandır enflasyon ve fiyat
sarmalıyla boğuşan vatandaş için müjde
niteliğindeydi. Bültende güvenilir gıda ve
temel tüketim ürünlerinin uygun fiyatla
satışa sunulduğu İZMAR’ların piyasa
fiyatının yüzde 20 altında satış yapacağı
belirtiliyordu.

TABELA DEĞİŞİYOR
Bozyaka’da ilk şubesi açılan İZMAR’ın

kent genelinde farklı noktalarda açılarak
vatandaşın bütçesine katkıda bulunması
şahane bir şey. Yapılan hizmete olumsuz
yaklaşmak mümkün değil. Ancak İZMAR
adı verilen yeni markaya ne kadar gerek
vardı konusu tartışılabilir bence.

Önceki dönem İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Tunç Soyer’in İZTARIM
çatısı altında kentlilerin hizmetine sunduğu
Halkın Bakkalı’na ne oldu sorusunu
sormak gerekli. İZMAR’ın açılış haber
bülteninde Halkın Bakkalı’nın akıbetine
ulaşılabiliyor. İzmir Büyükşehir
Belediyesi’nin açıklamasına göre Halkın
Bakkalı şubeleri İZMAR’a dönüşecek.

31 Mart yerel seçim sürecinden bu yana,
yani 1 yılı aşkın süredir Halkın Bakkalı
şubelerinde et, kıyma gibi ürünlerin satışı
yapılmıyordu. Açıldığı dönemlerde günlük
milyon TL’yi aşan cirosuyla belediyeye
sıcak para akışı yaratan, vatandaşın ucuza,
güvenilir ürünleri satın almasını sağlayan
Halkın Bakkalı’nın son bir yılda
işlevsizleştirilip adeta kış uykusuna
yatmasına göz yumanların İZMAR gibi bir
projeyle tarihi yeniden yazmaya
çalışmalarını anlamak güç.

Raflarında ürün bırakılmadığı, stok
yenilenmediği için bir yıldan fazla süredir
kış uykusuna zorlanan oluşumun şimdi yeni
isimle, yeni bir kurumsal yapıyla,
tabelalarını değiştirerek hizmete başlamış
olması kadar, bu yeniliğe neden ihtiyaç
olduğunun sorgulanması şart. 

Göreve başlayan her yöneticinin bir
önceki yönetimin projelerini hiç olmamış
gibi tarihin tozlu raflarına gönderme
projesi bir kez daha gerçekleşirse
İZMAR’ın geleceğinin de 4 yıldan uzun
olacağını söylemek çok gerçekçi
görünmüyor.

İzmir Büyükşehir Belediyesi’nin
İZTARIM çatısı altında İzmirli markasıyla
satış yaptığı İzmirliden.com web sitesi de
bakıma alınmış. Özellikle peynir çeşitleriyle
hatırı sayılır bir tanınırlığa ulaşan markanın
Türkiye’nin dört bir yanına e-ticaret yaptığı
platformda da uzun zamandır stok ve ürün
sorunu yaşanıyordu. Çok üzücü gerçekten.
Bir bakarsınız İzmirli markalı peynirler de
İZMAR peynirlerine dönüşüverir.

Kurum hafızası alerjisinin toplumun
tüm kesimlerinden yok edilmesi dileğiyle.

Başta Büyükşehir
olmak üzere sözleşme

dönemi gelen
belediyelerde

emekçilerinin insanca
yaşayacak ücreti talep

ettiği İzmir'de, TİS
süreçleri sıkıntılı

geçiyor

İzmir belediyelerindeki maaş zammı
çıkmazına diyalogla çözüm aranıyor

TOKMAKOĞLU 

Halkın
Bakkalı’na
ne oldu?
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İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay, tarım üssü Menderes'te
üreticilerle bir araya geldi, “Göz boyayan insanlar olmadığımıza emin olun” dedi

“Sana ihtiyacımız var
deyin hemen gelirim”

İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, Menderes Belediye Başkanı İlkay
Çiçek ile Menderes'in köylerini ziyaret etti.
Tarım ve hayvancılıkta kente katma değer
sağlayan köylerde üreticiyle buluşan Başkan
Cemil Tugay, yaşanan sorunları dinledi, çözüm
önerilerini sundu. Ziyaret kapsamında Başkan
Tugay'ın ilk durağı Sancaklı Köyü oldu. Köy
meydanında yurttaşlarla bir araya gelerek
sohbet eden Başkan Tugay, daha sonra
Değirmendere Köyü'ne geçti. Değirmendere
Köyü’nde İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı
Dr. Cemil Tugay'a, köylüler tarafından yapılan
keşkek ikram edildi. Ataköy ve Çamönü
köylerini de ziyaret ederek köy sakinleri ile
sohbet eden Başkan Tugay, kente en iyi hizmeti
vermek için yola çıktıklarını belirterek zor bir
yılı geride bıraktıklarını aktardı. Yaşanan
zorlukların bir kısmının ülkenin sorunlarından
kaynaklı olduğuna değinen Tugay,
“Yurttaşlarımıza daha fazla destek olmak için
ne yapmamız gerekiyorsa, yapmaya hazırız.
Elimizdeki imkanları zorlayarak
çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Göstermelik işler
değil, kalıcı ve sağlıklı işleri, hızlı şekilde
yapmak istiyoruz. Göz boyayan insanlar
olmadığımıza emin olun. Millet adına görev
yapıyoruz. Size uzak olmak istemiyoruz. Bu tür
ziyaretleri gerçekten ihtiyaçları yerinde görmek
için yapıyoruz. Bana ihtiyacınız olduğunda ve
beni çağırdığınızda, gelirim. Yeter ki 'Cemil
Başkan sana ihtiyacımız var' deyin.
İnsanlarımızın her sözü, her dileği bizim için
önemli. Görev süremiz ne kadar olursa olsun,
önemli olan insanların gönlünde bıraktığımız
izler. Sizleri sevdiğim ve saygı duyduğum için

bu göreve geldim. Elimden gelenin en iyisini
yapacağım.  İzmir güzel bir kent. Hep birlikte
çaba göstererek, sahip çıkarak, birbirimize yol
göstererek, çok daha güzel günlerin
yaşanmasını sağlayacağız” dedi. 

Bir yandan ülkenin aydınlık geleceği için de
mücadele ettiklerini söyleyen Başkan Tugay,
“Bu ülkenin güzel insanları, birlik ve beraberlik
içerisinde ülkeye sahip çıktıkları zaman
altından kalkamayacağımız sorun olmaz.
Hakkın, iyiliğin, adaletin ve doğruluğun bu
ülkede hakim olmasını sağlamamız lazım.
Bunun bir parçası belediye hizmetidir. Bir
parçası siyasettir. Ama önemli kısmı büyük
Türk milletinin vicdanıdır. Biz o vicdanı temiz
insanlar olarak, buralarda var olmaya devam

edeceğiz. Çocuklarımız, insanlarımız, sahip
olduğumuz değerler çok kıymetli. Ülkesini,
halkını seven, çocuklarının geleceğini düşünen,
adalet isteyen insanların desteğini bekliyoruz.
Sizleri yürekten sevgi ve saygı ile
kucaklıyorum” diye konuştu. 

Menderes Belediye Başkanı İlkay Çiçek de
her zaman yurttaşın yanında olduklarını
belirterek, ilçeye en iyi hizmeti sunmak adına
çabaladıklarını aktardı. Ataköy’de köylüler
Başkan Tugay’a Latince Güzel Sözler
Antolojisi'ni hediye etti. Çamönü Köyü’nde
Naile Karadeniz Ortaokulu’nun bahçesinde
oynayan öğrencileri görüp yanlarına giden
Tugay, çocukların yoğun ilgisi ile karşılaştı.
(Haber Merkezi)

Bornova Belediye
Başkanı Ömer Eşki,
İzmir Büyükşehir
Belediyesi ve ilgili
bürokratlarla birlikte
ilçedeki yol ve kavşak
düzenlemeleri için
saha incelemesi yaptı.
Forum Bornova önü,
Mevlana Mahallesi
bağlantısı ve Ege
Üniversitesi Tıp
Fakültesi Hastanesi
çevresinde planlanan
çalışmalarla trafik
yoğunluğunun azaltılması
hedefleniyor. Başkan Eşki,

düzenlemelerin Bornova
trafiğini rahatlatacağını ve
ulaşımı daha güvenli hale
getireceğini vurguladı. Bornova

Belediye Başkanı
Ömer Eşki, İzmir
Büyükşehir Belediyesi
Ulaşım Daire Başkanı
Dr. Özgür Yalçınkaya
ile birlikte ilçede
yapılması planlanan yol
ve kavşak
düzenlemeleri için saha
incelemesinde
bulundu. İlgili
bürokratların da
katıldığı teknik gezide,
trafik yoğunluğunun en

fazla yaşandığı noktalardaki
projeler yerinde değerlendirildi.
(Haber Merkezi)

Narlıdere Belediyesi,
sosyal belediyecilik
anlayışıyla hayata geçirdiği
ve bütçe dostu fiyatlarıyla
hizmet verecek Emekliler
Lokali’nin yeni şubesini ve
NaristaBüfe’yi hizmete aldı.
CHP İzmir Milletvekili
Yüksel Taşkın, CHP İzmir
İl Başkanı Şenol Aslanoğlu,
Güzelbahçe Belediye
Başkanı Mustafa Günay,
CHP Narlıdere İlçe
Başkanı Mesut Durgun,
CHP Buca İlçe Başkanı

Çağdaş Kaya, meclis
üyeleri, muhtarlar,
STK’ların temsilcileri ve
vatandaşların yoğun
katılımıyla gerçekleşen
açılış töreninde konuşan
Narlıdere Belediye Başkanı
Erman Uzun,
“Narlıdere’de artık
emeklilerimiz, gençlerimiz,
‘bir çay, bir kahve kaç para’
diye düşünmeyecek. Keyifle
çayını, kahvesini içecek”
diye konuştu. 
(Haber Merkezi) 

Her şey temiz
Kuşadası için

BORNOVA TRAFİĞİNE NEFES 
aldıracak hayati dokunuş

NARLIDERE’DE HERKES MUTLU

Turizm Haftası kapsamında Kuşadası
Belediyesi ile Kuşadası Şehit Kaya
Aldoğan Anadolu Lisesi iş birliğinde
kıyı temizliği etkinliği yapıldı.
Kuşadası’nın sahil şeridinden kısa
süre içerisindetorbalarca çöp
toplayan öğrenciler, çevreyi
korumanın önemine dikkat çekti.
Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri
ve Şehit Kaya Aldoğan Anadolu
Lisesi öğrencilerinin katıldığı
etkinlikte, Güvercinada Caddesi’nde
bulunan Bülent Ecevit Parkı’ndan
başlayarak El Heykeli’ne kadar olan
alanda kıyıya ve kayalıklara atılan
çöpler toplandı. Yaklaşık 1 saat
süren etkinlikteçöp ve atıklar
türlerine göre sınıflandırıldıktan
sonra geri dönüşüm işlemine tabi
tutulması için Kuşadası Belediyesi
yetkililerine teslim edildi. Çevre
dostu öğrenciler, etkinlik sonunda
kendilerine destek veren Kuşadası
Belediyesi’ne teşekkür etti. 
(Haber Merkezi)

Ödemiş Belediye Başkanı Mustafa Turan, Kongre
Merkezi’nde  muhtarlarla buluştu. Programa
Başkan Yardımcıları M.Cumhur Şener, Metin Kıral,
Muhtarlar Derneği Başkanı Nihat Savuran, daire
müdürleri ve muhtarlar katıldı. Bir yıllık çalışmaları
hakkında bilgiler veren Başkan Turan; “Görev
sürecimizde eksikliklerimiz,  yetişemediklerimiz
olabilir ama adaletsizliğimiz olmayacak” dedi.
Yaptıkları icraatları sıralayan Turan, “Önceliğimiz,
mevcut insan kaynağımızı en doğru ve verimli
şekilde değerlendirmek, kısıtlı mali kaynaklarımızı
da mümkün olan en üst düzeyde halkımızın
beklediği hizmetlere ve yeniliklere dönüştürmek
oldu. Bu anlamda birçok alanda tasarruf ettik”
ifadelerini kullandı. (Haber Merkezi) 

“Eksiklerimiz olur ama
adaletsizliğimiz olmaz”
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F-35’imizi
ver

Türk için imkansız yoktur.
Sadece biraz zaman alır. 
O kadar!
Yok Trump sonunda ikna olmuşta.
Yok F-35’leri verebiliriz demişte.
Bak paşam sana bir hikaye anlatayım
Hikaye dediğime bakmayın.
Cumhuriyetin belki de ilk hükümet

deviren gizemli skandalı.
Kahramanımızın Adı: Ekrem Hamdi

Bakan.
Daha önce duydun mu? Sanmıyorum.
Ekrem, 1. Cihan Harbinde Alman

generallerin yanında görev yapıyordu.
Bu yüzden kendisine “Körig” deniliyordu.

Yani “Kral”
Becerikli adamdı. 
Kimine göre İçişleri Bakanı Şükrü

Kaya’nın en yakın dostuydu.
Kimine göre Atatürk’ün özel

istihbaratçısı.
Bakanlıklara sık sık girip çıkardı. 
Hatırlı dostlarla dünya siyasetini konuşur,

Avrupa’da olup biteni yakından takip
ederdi

38 yılının ilkbaharı.
Avrupa karışmış, 2 Dünya savaşı patladı

patlayacak.
Yani konuşulacak konu çok.
Hariciye Vekaleti’nin telefonu bir

öğleden sonra acı acı çaldı.
Arayan Amerikan Büyükelçisi’ydi.
Türkiye’nin Kanadalı bir şirkete (

CanadianCar&Foundry) verdiği  uçak
siparişleri hakkında bilgi istiyordu.

Ne uçağı?
44’mü? Hem de savaş uçağı mı?
Kimse duyduklarına inanmadı.
Bu işte sesin yanlışlık vardır. Dediler.
Cevap kısa ve netti.
-Biz uçak siparişi filan vermedik.
Şaşırma sırası Amerikalılar’daydı.
Nasıl yani?
Kanada hükümeti Türk Dışişleri

Bakanlığı’na telgraf çektiklerini siparişlerin
onayını aldıklarını söylüyordu.

Bu kadar mı? Elbette hayır.
Üstelik Amerikan motoru taşıyan

uçakların büyük bölümü de Türk yetkililere
teslim edilmişti.

Haydaaa!!
Çok geçmeden gerçek ortaya çıktı.
Birileri Ankara’da Türk Hariciye ve Milli

MüdafaVekaletleri’nin mühürlerini
yaptırmış, bazı yetkililerin hatta bakanların
imzalarını taklit etmiş, gelen yazışmaları ele
geçirip cevap vererek 44 savaş uçağı siparişi
verip, yarısından fazlasını da teslim almıştı.

Nasıl operasyon? Şeytanın aklına gelmez.
Eeee. Türk için imkansız yoktur.
Peki dönemin son teknolojisiyle

donatılmış o uçaklar neredeydi.
Tabi çok geçmeden o da bulundu.
İspanya iç savaşında Cumhuriyetçilerin

elinde.
Olay dünya basınında patladı.
İspanya’ya uygulanan silah ambargosunu

Türk Cumhuriyeti’nin kaşe ve imzaları
taklit edilerek delinmiş, uçaklar İspanyol
Cumhuriyetçilere satmıştı.

Soruşturma büyüdü. Ankara suçluyu
buldu. 1 numaralı sanık Körig Ekrem’di.

Ee tabi Körig bu işi tek başına yapamazdı. 
Mutlaka bakanlıklarda da ona destek

olan birileri daha vardı.
Celal Bayar’ın Başbakanlığındaki

hükümet okların hedefi oldu.
Özellikle Kazım Özalp’e yönelik ağır

suçlamalar yöneltildi.
Hükümet birkaç ay sonra düştü.
1943 yılında Körig Ekrem’in Türkiye’ye

geldiği duyuruldu.
Yapılan yargılama 2 ayda tamamlandı. 4

yıl hapis cezasına çarptırıldı.
Dünyayı sarsan skandal tüm gizemleriyle

birlikte tarihin tozlu sayfalarına karıştı gitti.
Bunu neden yazdım.
90’larda bize İHA’ları vermedin. Bak

daha iyisini yaptık.
Patriot hava savunma sistemini satmadın.

Ruslardan aldık.
F-35’i iyi düşün.
Ya uçağımızı ver. Ya paramızı.
Türk’e imkansız yoktur paşam.

UĞUR

KIRMIZI DAKTİLO
KADİRmedyaup@gmail.com
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Bayındır Gençlik Merkezi ve Bornova
Gençlik Merkezinin organizasyonu ile
uluslararası öğrenci gençler Bayındır'ı
ziyaret etti. Rusya, Endonezya, Gürcistan,
Mısır, Bulgaristan, Tacikistan ve değişik
birçok ülkeden Türkçe öğrenmek için
ülkemize gelen öğrencilere Bayındır Gençlik
Merkezi görevlileri tarafından Bayındır

gezdirildi. Uluslararası öğrenci birimi TÖBİR
kapsamında ilimizde Türk Dili Eğitimi alan
dünyanın farklı bölgelerinden gelen
öğrenciler, Bayındır'ın tarihi ve kültürel
mekanlarını ziyaret ederek, Gençlik Spor
Bakanlığı projesi olan engelsiz çiçek üretim
merkezinde hoşça vakit geçirdiler. 
(Haber Merkezi)
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HUBUBAT BAKLİYAT YAĞLI TOHUMLAR İHRACATÇILARINDA ÖDÜL COŞKUSU

Ege Hububat Bakliyat Yağlı
Tohumlar ve Mamulleri İhracatçıları
Birliği 2024 yılında gerçekleştirdiği 965
milyon dolarlık ihracatın yüzde 64’üne
imza atarak, Türkiye’ye 2024 yılında
618 milyon dolar döviz kazandıran 7
alt sektördeki 20 üyesi için “İhracatın
Yıldızları Ödül Töreni” düzenledi.
Ege İhracatçı Birlikleri’nde
gerçekleştirilen törenle ihracat
şampiyonlarına ödülleri verildi. Ege
Hububat Bakliyat Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri İhracatçıları Birliği Başkanı
Muhammet Öztürk, 2024 yılında
Türkiye genelinde sektör olarak 11,9
milyar dolar ihracata imza attıklarını,
Ege Bölgesi’nden yapılan 965 milyon
dolarlık ihracata en büyük katkıyı 483
milyon dolarla bitkisel yağlar, 140
milyon dolarla hayvansal yemler, 103
milyon dolarla çikolatalı şekercilik
mamullerinin sağladığını dile getirdi.  

2024 yılında döviz kurlarının olması
gereken seviyelere gelmediğinin altını
çizen Öztürk, “İklim değişikliğinin
tarımsal üretimi olumsuz etkilediği ve
özellikle Avrupa Birliği’ne ihracatta
kriterlerin her yıl zorlaştığı bu
dönemde yılmadan ihracatı artırmak
ve yeni rekorlar kırmak için var
gücümüzle çalışmaya, üretmeye ve

ihracatı desteklemeye devam edeceğiz.
İhracat hedeflerimizi gerçekleştirme
yolunda gösterdikleri çabalardan
dolayı ihracatçılarımızı tebrik
ediyorum” diye konuştu. Hububat
Bakliyat Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
Sektör Kurulu bünyesindeki 6
ihracatçı birliği olarak ortak faaliyet ve
projelerine Türkiye Gıda İhracatçıları
markası altında devam ettiklerini
paylaşan Öztürk şöyle devam etti:
“Ege, İstanbul, Güneydoğu Anadolu,
Akdeniz, Orta Anadolu ve Karadeniz
Birlikleri olarak güçlerimizi
birleştirerek sektörümüzün tanıtımını
ortak bir şekilde daha etkin olarak
gerçekleştiriyoruz. Türkiye Gıda
İhracatçıları markamız çatısı altında
Worldfood İstanbul, Gulfood, Foodex
Japan, Singapur FHA fuarlarında
sektörlerimizin tanıtımı için info-stant
açtık. Önümüzdeki dönemde Summer
Fancy Food Show fuarına katılım
sağlayacağız.” Ege Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve Mamulleri
İhracatçıları Birliği’nin 2024 yılı olağan
mali genel kurul toplantısında, 2024
yılı iş programı ve bütçesi kabul
edilirken, Yönetim ve Denetim
Kurulları, 2024 yılı faaliyetlerinden
dolayı oy birliğiyle ibra edildiler.

Tire ve Menemen’de kuraklığa dayanıklı keten
Ege Tarımsal Araştırma Enstitüsü

tarafından, Ege Bölgesi'nin ilk tescilli
liflik keten tohumları olarak
geliştirilen ve ekimi yapılan "Efe35"
ile "Cemre35"in tanıtımı yapıldı.
Enstitü ile İzmir'deki Döngü
Kooperatifi, anavatanı Anadolu olan
liflik keten genotipleriyle keten
tarımının tekrar canlandırılması ve
gelir getirici faaliyet alanlarının
oluşturulması amacıyla 2020'de proje
başlattı. Bu kapsamda enstitü
uzmanları 1948'de Kars'ın Sarıkamış
ve 1998'de Kocaeli'nin Kandıra
ilçelerinden alınan keten genleri
üzerinde ıslah çalışması
gerçekleştirdi.

Çalışmaların ardından Ege'de
yetişebilecek, kuraklığa dayanıklı, lif
ve yağ oranı yüksek Efe35 ile
Cemre35 adlı keten tohumları
geliştirildi. Geliştirilen tohumlar,
Tarım ve Orman Bakanlığı

Tohumluk Tescil ve Sertifikasyon
Merkez Müdürlüğünce tescillendi.
Menemen ve Tire ilçelerindeki 14
dönümde ilk kez ekimi yapılan ve
çiçek açan tescilli ürünlerin, mayıs
ayında hasadı yapılacak. Enstitünün
Yağlı Tohumlar Şube Şefi Dr.
Ayşegül Altunok Memiş,
gazetecilere, Ulusal Tohum Gen
Bankası'nda Anadolu topraklarındaki
binlerce tohum materyali muhafaza
ettiklerini söyledi. (AA)

Sürdürülebilir tarım çalışmalarıyla öne çıkan
Buca Belediyesi, Belenbaşı Mahallesi’nde
arıcılığa destek olmak amacıyla arılara besin
kaynağı olan muşmula ağacı dikim töreni
gerçekleştirdi. Fidanları kendi elleri ile
toprakla buluşturan Buca Belediye Başkanı
Görkem Duman, arıcılığın bal üretiminin
ötesinde, tarımsal üretimin sürdürülebilirliği
açısından kritik bir role sahip olduğunu ifade
etti. Başkan Görkem Duman, şöyle konuştu:
“Muşmula ağaçlarımız, özellikle ilkbaharın
başlarında çiçek açarak, arılar için ilk besin
kaynağı olarak önem taşımaktadır. Arılar için
besin kaynağının yetersiz olduğu bu dönemde
muşmula ağaçlarının kaliteli nektar üretimi ile
arılar kaliteli besin kaynağı elde edecektir.  Bu
fidanlar, yalnızca arılarımızı beslemekle

kalmayıp ekosistemimizin biyolojik
çeşitliliğine de önemli katkılar sunacak. Buca
Belediyesi olarak, bu tür destekleri artırmaya
ve yerel üreticilerimizin yanında olmaya
devam edeceğiz. Çünkü sizler, hem Buca'nın
hem de ülkemizin tarımsal geleceğinin
teminatısınız. Birlikte çalışarak doğayla
uyumlu üretim modellerini desteklemeye
devam edeceğiz.” Muşmula ağaçları, erken
ilkbaharda çiçek açan ağaçlardan biri olması
nedeni ile bu dönemde çiçek bulmakta
zorlanan arılar için önemli bir besin kaynağı
sağlıyor. Öte yandan, muşmula çalımsı yapısı
sayesinde arılar dışında diğer böcekler ve
kuşlar için de barınak oluşturuyor.  Bu da
ekosistemi dengeleyerek arıların yaşam
alanlarını zenginleştiriyor. (Haber Merkezi)

BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”BUCA’DA ARICILIĞA DESTEK İÇİN “YEŞİL ADIM”

İklimlendirme 
tek çatı altında
İklimlendirme sektörü ve
akademisyenleri iki yılda bir İzmir’de bir
araya getiren Hannover Messe Sodeks
Fuarcılık A.Ş. tarafından düzenlenen
Teskon+SODEX Fuarı, katılımcı ve
ziyaretçilerine kapılarını açtı. Fuar ile eş
zamanlı düzenlenecek 16. Ulusal Tesisat
Kongresi’nin bu yıl ki ana teması ise
‘Tesisat Mühendisliği ve Yapay Zeka.
Enerji verimliliği ve sürdürülebilirlik
konusu, firma ve sektör temsilcileri,
akademisyenler, öğrenciler, mühendis ve
teknisyenlerin katılacağı kongrede 41
oturumda toplam 135 bildiri sunumu
yapılacak. (Haber Merkezi)

Don zararına karşı 
acil önlem paketi

Öncü Mali Müşavirlerin 
adayı Davudoğlu oldu
İzmir Serbest Muhasebeci ve Mali
Müşavirler Odası (İZSMMMO) seçimleri
yaklaşırken, İzmir Öncü Mali Müşavirler
Grubu, genişletilmiş kurullar
toplantısında oybirliğiyle Ertuğrul
Davudoğlu'nu başkan adayı olarak
belirledi. Davudoğlu, “Odamız siyaset
üstü bir kurum olmak zorundadır. Kendi
dönemimizde tüm meslektaşlara kucak
açan din, dil, ırk ayırmadan tüm
kesimlerin siyasi görüşüne ayrım
yapmaksızın saygı duyan bir anlayışı
tesis ettik. Bundan sonra da aynı
demokrat, kişisel özgürlüklere saygılı ve
siyaset üstü çizgimizi koruyarak hizmet
etmek için yola çıktık” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Görkem
Duman

Ertuğrul
Davudoğlu

Salihli Ticaret ve Sanayi Odası’nda bir
araya gelen oda başkanları ve mahalle
muhtarları, don zararına acil olarak
alınması gereken önlemleri tespit etti.
Başkan İbrahim Yüksel, bölgede 21-22
Mart ile 11 Nisan tarihlerinde meydana
gelen ani ısı düşüşü ve donun sebep
olduğu tarlalardaki ürün kaybının tahmin
edilenin çok ötesinde olduğunu ve acil
önlem alınmasını isterken önlemleri
şöyle sıraladı: Dondan zarar gören
alanlar afet bölgesi ilan edilmeli. Çiftçinin
kamu bankalarına tarım kredi
kooperatiflerine ve esnaf kredi kefalet
kooperatiflerine olan borçları 2 yıl faizsiz
olarak ertelenmeli. Üreticilere
sübvansiyonlu sıfır faizli işletme kredisi
kullandırılmalı, TARSİM primleri uygun
rakamlara çekilmeli” (Haber Merkezi)

Ege Hububat Bakliyat
Yağlı Tohumlar ve
Mamulleri İhracatçıları
Birliği, 20 – 23 Nisan 2025
tarihlerinde Suudi
Arabistan’a “Gıda Sektörel
Ticaret Heyeti”
düzenleyecek. Kahve,
baharat, yağlı tohum, tahin,
helva, reçel, yaş meyve
sebze, sos, zeytinyağı,
şekerli mamuller, çikolata,
gofret, salça, konserve,
kuru meyve, süt ürünleri,

donuk meyve sebze
mamulleri üreticisi 18 Türk
firması, 50 civarında Suudi
ithalatçı firmalarla ikili iş
görüşmeleri yaparken,
süpermarket ve firma
ziyaretleri yapacaklar.
Heyet, Türkiye’nin 2024
yılında Suudi Arabistan’a
461 milyon dolar olan gıda
ihracatını 500 milyon
doların üzerine çıkarmayı
hedefliyor. 
(Haber Merkezi)

Zor dönemde ihracatı
artırmak büyük başarı

Suudi Arabistan’a çıkarma
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Beyin hastalıkları, çeşitli etkenlerin bir araya gelmesiyle ortaya çıkabilen
karmaşık sağlık sorunlarını oluşturuyor.Doç. Dr. Yaşar Bayri, aslında
toplumdaki yaygın inanışın aksine, günümüzde pek çok beyin hastalığında
kurtulma şansının arttığına dikkat çekerek,  “Her beyin hastalığı ölümcül
değildir ve günümüzde gelişen tedavi yöntemleri sayesinde birçok
hastalıkta kurtulma şansı artmıştır. Kesin tedavisi olmayan tablolarda ise
hastalığın seyri yavaşlatılmakta ve hastaların yaşam kalitesi
artırılmaktadır. Ancak, her hastalığın kendine özgü dinamikleri ve tedavi
süreçleri olduğu içinbireysel değerlendirmeler ve uzman görüşleri büyük
önem taşımaktadır” diye konuştu. (Haber Merkezi)

İzmir Ekonomi Üniversitesi (İEÜ) Medical Point Hastanesi'nde
gerçekleştirilen başarılı operasyonla, Birgül Ermekin’in karnındaki 23
santimetrelik kitle alındı. Genel Cerrahi Bölümü'nden Op. Dr. Toyly
Meredov liderliğinde başarılı bir operasyon geçiren Birgül Ermekin
sağlığına kavuştu. Op. Dr. Toyly Meredov, "Hastamızla tüm detayları
konuştuk ve ameliyat kararı aldık. Ameliyatımız başarılı geçti ve
hastamızın karnındaki kitleyi tamamen çıkardık. Bu sayede hem
hastamızın şikayetlerini ortadan kaldırdık hem de kemoterapi
almasının önündeki engeli kaldırmış olduk. Yani, hem semptomatik
hem de terapötik bir tedavi yapmış olduk" dedi. (Haber Merkezi)
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Nefes darlığı ve göğüs
ağrısı en önemli belirtiler
Ülkemizde kalp ve damar hastalıklarının, ölümlerin yüzde 33’ünü oluşturduğunu, üstelik
çocuk yaşlarda da sık karşılaşıldığını belirten Doç. Dr. Ufuk Gürkan, uyarılarda bulundu

Kardiyoloji uzmanı Doç. Dr.
Ufuk Gürkan, 14-20 Nisan Kalp
Sağlığı Haftası kapsamında
yaptığı açıklamada kalp sağlığı
için ihmale gelmez önerilerde
bulundu, önemli açıklamalar
yaptı.  Gürkan, “Ailesinde birinci
derece yakınlarında kalp damar
hastalığı öyküsü olanlar, diyabet
ve hipertansiyon hastaları, sigara
kullananlar ve aşırı stresi
yönetemeyenler kalp-damar
hastalıkları açısından yüksek risk
taşımaktadır. Yapılan birçok
çalışmaya göre; kanda gerek
trigliserid gerekse LDL kolesterol
denilen kötü kolesterolü yüksek
olanlar mutlaka kardiyolojik
açıdan düzenli kontrol edilmeli,
yaşam şekli ve ilaç tedavisi
açısından değerlendirilmelidir”
dedi. Göğüs ağrısı ve nefes darlığı
gibi şikayetleri olanların mutlaka
gecikmeden doktora başvurması
gerektiğini vurgulayan Doç. Dr.
Gürkan “Yürüyüş esnasında olan
bir göğüs ağrısı ya da nefes
darlığı, kişi yürüyüşü
sonlandırdığında geriler ve
bazen gün içinde tekrar
olmayabilir. Göğüs ağrısı
geçtiğinde çoğu hasta
sorunun bittiğini düşünür ki
hastalarınen sık yanıldığı
konu da budur. Bu
şikayetler aslında
kalp ve damar
hastalıklarının çok
tipik ve
önemsenmesi

gereken belirtileridir. Aslında
sorun yeni başlamıştır ve
gelmekte olan  tehlikenin
habercisidir” diye konuştu. Hiçbir

risk faktörü olmayan kişilerde
de kalp krizi oluşabildiğini
belirten Doç. Dr. Gürkan “Bu
nedenle göğüste, sırtta,

kollarda veya mide bölgesinde
özellikle eforla oluşan her türlü
ağrıda kişilerin kalp hastalığı

tanısı alma ihtimalinden
korkmadan en yakın
sağlık kuruluşuna
başvurmaları
önemlidir” ifadelerini
kullandı.  Gürkan,

“Düzenli
egzersiz kalp
hastalarının
olmazsa
olmaları
arasındadır.
Ancak
egzersiz kararı
almadan önce
hastaların egzersize
engel önemli kalp damar
sorununun olup olmadığı hekim
tarafından kanıtlanmalıdır.
Önerilen egzersiz miktarı genelde
haftada 5-7 gün; günde 45-60 dk
arası olmalıdır. Kesinlikle ağır bir
yemek sonrası egzersiz

yapılmamalıdır.
Ağır
egzersizlerden
ve yüksek
tempoda

koşudan
kaçınılmalı,

göğüste baskı hissi,
yanma, ağrı ve nefes

darlığı olduğunda egzersiz
mutlaka sonlandırılmalıdır.
Özellikle göğüs ağrısı egzersizle
yeni başlamışsa mutlaka
kardiyoloji hekiminin görüşünü ve
değerlendirmesini almak
gerekmektedir” dedi. 
(Haber Merkezi)

Ege Üniversitesi Diş
Hekimliği Fakültesi Ağız ve Diş
Sağlığı Hastanesi bünyesinde
yeni açılan ameliyathanede,
genel anestezi altında ilk
ameliyat dört yaşındaki bir çocuk
hastaya yapıldı. Ege Üniversitesi
Rektörü Prof. Dr. Necdet
Budak, “Ameliyathane
bünyesinde iki genel anestezi
ünitesi de yer alıyor.
Burada hem çocuk
hem yaşlı hem de
engelli kişilerin
diş tedavileri
yapılmaya
başladı.
Üniversitemiz
Diş Hekimliği
Fakültesi Ağız ve
Diş Sağlığı
Hastanesinde bünyesinde
yeni açılan ameliyathanede genel
anestezi ile bir çocuk hastaya ilk
cerrahi işlem yapıldı. Sunduğu
kaliteli ve öncü sağlık
hizmetleriyle başarısını her geçen

gün artıran
Fakültemiz ile

Ağız ve Diş
Sağlığı Hastanemiz

üst yönetimine,
çalışanlarımıza teşekkür
ediyorum” dedi. Dekan Prof. Dr.
Nazan Ersin da “Yeni
ameliyathanemizde, genel
anestezi altında ilk vakayı alarak,

genel anestezi hizmeti de
vermeye başladık. Bugün ilk
ameliyat, dört yaşındaki bir
çocuk hastaya yapıldı. Bu vesile
ile maddi ve manevi desteklerini
her zaman hissettiğimiz
Rektörümüz Prof. Dr. Necdet
Budak’a bir kez daha teşekkür
ediyorum” diye konuştu. 
(Haber Merkezi)

17 Nisan 2025 Perşembe10 EĞİTİM-SAĞLIKEditör: Kazım Erkmen Tasarım: Sedat Araz

Yeni ameliyathanede 
ilk operasyonlar tamam
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Volkan Konak sahnede son nefesini
verirken çevresinde gerçek bir panik havası
yaşandı. Kendisini dinlemeye gelenlerin şaşkın
bakışları arasında sahnede tek bir kişinin bile
ilk yardım uygulamaması, hem üzüntü verici,
hem de düşündürücü bir tablodur. Daha önce
Kemal Sunal’ın, Mustafa Koç’un ardından
benzer
satırları
kaleme
almıştım. Şu
bir gerçeği
kabul
etmeliyiz:
Ülkemiz, ne
yazık ki ucuz ve önlenebilir ölümler ülkesi
olmaktan kurtulamıyor.

Acil durumlarda, insanları kurtaramıyoruz.
Çözüm belli: Okul öncesinden başlamak
üzere, çocuklarımıza ilk yardım, afetlere
hazırlık konularında sürekli dersler
planlanmalıdır. 

Volkan Konak, dakikalar sonra gelen
ambulans hekiminin göğüs masajı yapmasına
rağmen kurtarılamadı. Peki, kurtarılabilir
miydi? Bu soruya evet diyebilmek elbette
mümkün değildir. Ancak, doğru ve zamanında
yapılan uygulamalar ile yaşama şansı olabilir.
Amacım, bir ölümün ardından tartışma
yaratmak değildir. Ancak, dersler çıkarabilir ve
ucuz ölümleri önleyebiliriz. İlk yere düşme
anında, yüzlerce izleyici arasında ilk yardım
bilen olmaması şaşırtıcıdır. Tek bir kişinin bile
saniyeler içerisinde göğüs masajına başlaması
hayat kurtarıcı olabilir.  Ambulans gelene
kadar yapılacak temel yaşam desteği, kişiyi
hayatta tutabilir. Kalp krizinin en erken ve
istenmeyen komplikasyonu ani kalp
durmasıdır. Bunun da tek çaresi göğüs masajı
ve elektroşok uygulamasıdır. Konser alanının
kalabalık olduğu düşünüldüğünde riskler
düşünülerek yakınlarda elektroşok
uygulamaya yarayan “otomatik eksternal
defibrilatör” bulundurulması hayat kurtarıcı
olabilirdi. Otomatik Eksternal Defibrilatör
(OED), normal kalp ritmini eski haline
getirmek için göğüs duvarından kalbe şok
veren taşınabilir bir tıbbi cihazdır. Terimin
anlamını anlamak için her bir kelimeyi ayrı
şekilde inceleyelim: Otomatik, cihazın, şok
verme işleminin gerekip gerekmediğini
belirlemek için bir tıp uzmanının yorumunu
gerektirmediği anlamına gelir... Modern OED
cihazları o kadar gelişmiştir ki, ani bir kalp
durması ve şok edici bir olayın gerçekleşip
gerçekleşmediği kolayca belirlenebilir.
Eksternal yani harici, vücut dışında harici
kullanım içindir. OED’ler, genellikle iş sağlığı
ve güvenliği gerektiren alanlarda, spor
salonlarında, okullarda, kamusal alanlarda,
hava limanlarında, alışveriş merkezlerinde,
ibadethanelerde ilk yardım eğitimi almış kişiler
tarafından komutların takip edilmesiyle
rahatlıkla kullanılabilir. 

OED kullanımının temel adımları:
1.Hasta ve çevre güvenliği sağlayın: Hasta

veya olay yerindeki kişinin güvenliği için
çevreyi kontrol edin ve gerekirse tehlikeleri
uzaklaştırın.  Zemin ıslak olmamalı ve sert
olmalıdır. Hasta bilincini kaybetmişse veya
cevap vermiyorsa, yardım çağırın (112 Acil).

2.OED'yi etkinleştirin: OED'yi açın. Cihazın
açma düğmesi veya kapağı üzerinde açma
düğmesi bulunur.

3.Cihazın talimatlarını dinleyin veya okuyun:
OED, genellikle sesli komutlar verir. Bu
komutları dikkatlice takip edin. Bu komutlar,
elektrot pedlerini hastanın göğsüne
yerleştirmeniz ve cihazın ritim analizi
yapmasını beklemeniz gerektiğini söyler.

4. Elektrot pedlerini yerleştirin: Elektrot
pedlerini cihazın gösterdiği şekilde hastanın
göğsüne yerleştirin. 

5. Kalp ritmini analiz ettirin: Cihaz, elektrot
pedleri kullanarak hastanın kalp ritmini analiz
edecektir. Kimseye temas etmeyin ve hastaya
uzak durun. Cihaz, şok gerektiğini
tespitederse, sizi elektrik şoku vermesi için
uyaracaktır.

6. Elektrik şoku verin: Komut verildiğinde,
cihazın düğmesine basarak elektrik şokunu
verin. Şok verirken herkesten uzak durun ve
hasta ile temas etmeyin. Eğer tam otomatik bir
defibrilatör cihazı ise elektrik şokunu kendi
verecektir.

Defibrilatör cihazını kimler kullanabilir?
• İlk yardım eğitimi alan bireyler
• Halka açık alanlarda görevli kişiler
• Sağlık çalışanları
• Eğitim almamış kişiler: Tam OED

cihazının genellikle eğitim almış kişilerin
kullanması doğrudur. Fakat basit ve kullanıcı
dostu OED modelleri, ilk yardım eğitimi
almadan da kullanılabilecek şekilde
tasarlanmıştır. 

Herkesin OED kullanabilmesi için eğitim
alması önemlidir, çünkü bu cihazlar, acil
durumlarda hayat kurtarabilir. 

OED kullanımı hızlı ve etkili bir şekilde
gerçekleştirilirse, ani kalp durması geçiren bir
kişinin hayatta kalma şansını artırabilir.
Dolayısıyla, OED eğitimi alarak ve
sertifikasyonunu tamamlayarak herkesin OED
kullanabilme yeteneğini artırması önemlidir.

SON SÖZ: Okullarda hayat kurtarma ve
hayatta kalma eğitimleri olmalıdır.

RODOPLU

ÜLKÜMEN
ÖZGÜRLÜĞÜN NABZI

Otomatik
eksternal
defibrilatör

ulkumenrodoplu@yahoo.com
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İzmir'de Dostgücü adında takım vardı, hala
var maşallah. Haberini yapmıştım Hürriyet'te,
hepsi akrabaydı. Güle oynaya spor yaparlardı.
Adının hakkını verirdi. Hiç yanlış yola
sapmadılar. Başlıktaki ilk yazan güç, zor
olmaz anlamında ikincisi de güçlü olmaktaki
güç, bilginize. İsimler sadece insanlar için
değil, spor kulüpleri için de çok önemli. Onda
da yabancı olmaması önemli, tamam
özgürsünüz ama. Kaynaştırıcı, dostluk,
arkadaşlık, insanlık çağrıştıran isimlerin
verilmesini daha anlamlı, etik buluyorum.
Semt, mahalle isimleri tabii ki olmalı, olacak.
Bakar mısınız, şu isimlerin güzelliğine; 1881
ATA, Çiğli Ay Yıldız, 14 Eylül, Ata Yahşi,
Dikili Kardeş, Şemikler Devrim ve daha
niceleri. Master futbol kulüplerinin adları.
Böyle yaşasın, yaşatılsın. Deniz Şahin
Gümüştekin ile Destan Gümüştekin'in
evlatları. 13 yaşında kaybettik Devrim
Gümüştekin evladımızı. Şemikler Devrim,
Kulüp Başkanı Mehmet Yazar. Adı
Devrim'imizden geliyor.
Anısına, rahmetle. Adı
anlamlı, güzel bir spor
kulübü daha eklendi
Dostlukgücü. İkinci sezonu
geçirdi, 2023'de kuruldu
dostluğun gücü ile. Doğru
yazım böyle aslında
Dostlukgücü. Master
deyince kaçardı herkes.
Kavga, tartışma veya
hakem izlemeye gitmiyor
ki insanlar. Şimdi çiçekler

açıyor, açmaya başladı sahalarımızda.
Doğrusu bu, dostluk, kardeşliktir sporda
amaç. Maksat spor yapmak değil mi, gürültü
ile patırtı ile kupa kaldırsan ne olur
kaldırmasan ne olur ki. Dostlukgücü'nde
Kulüp Başkanı centilmen beyefendi bir
insan evladı, Poyraz ile Sudenaz'ın babası,
Leyla Ay'ın da hayat arkadaşı, eşidir Cemal
Ay kardeşim. Başkanlığını Süleyman
Özsakallı'nın yaptığı KASİAD'ın üyesidir
Karpuzoğlu. Her zaman desteğini veren,
formasını giydiği, çalıştırdığı Dostlukgücü'ne
yer de açan, emekçi liyakatli bir
isimdir Alper Nail Karpuzoğlu.
Dostlukgücü'ne TURPA Girne

Gold GM ile SMARTLİFE EEN
de destek veriyor. Yeşilova
forması giyen, gayri federe ve de
federe dönemin başkanlarından
merhum Yusuf Tırpancı'nın
adının verildiği sahada, Çiğli Ay
Yıldız ile karşılaştı, adı güzel iki
kulübümüz. İsimlerine layık
davrandılar, kutlarım.

EVLATLA EL ELE, EŞLE
GÖNÜL GÖNÜLE

ARAS-TV ekibi çekim,
röportaj yaptı, sağ olsunlar.
Tribünde de aileleri, eşleri,
çocukları yalnız bırakmadı. Böyle
maaile destek olmuyor mu,
inanın umudum artıyor. Böylece
ne küfür oluyor ne hakaret ne de
kem gözle bakış. UVF'nin play-
off müsabakası. Naçizane

tavsiyemdir. 'Dört
köşede bir eksik de olsa
bayraksız maç başlayamaz, top
olmadan maç oynanamaz, illa
kaptanın belirlenmesi,
yöneticinin veya kaptanın esame
listesine itirazımız yoktur
imzasını atması şart ve de
gerekli' ya. Master federasyonları
da bir karar almalı, 'sporcu
çocukları, eşleri' olmadan
müsabaka başlamamalı.
Talimata alınabilir. Kontrol

sonrası maç başlamalı, sayı ne kadar olmalı
bilemiyorum. Oyuncu sayısı gibi sayılıp, saygı
gösterip müsabakaya böyle başlanmalı. Ne
dersiniz hoş olmaz mı ? Devrim olur, örnek
olur, kapak olur, ders olur, ibret olur. Ne
olmaz ? Kaba, çirkin, onur kırıcı, küçültücü
laf, lakırdı, bağırış çığırış da şak diye kesilmiş
olur. Kadın ve çocuk varsa tribünde, çok
güzel olur. Herkes yanındakine bakar da
dikkatli davranır, konuşur. Ay Yıldız ile spor
buluşmasına babalar ile çocukları el ele,
formalarıyla çıktı, seremonide yer aldı.

Muhteşem bir tablo yaşandı, tribünde sahada.
Cemre Uysal, Öznur Uysal, Poyraz Ay,
Sudenaz Ay, Leyla Ay, Zeynep Edebali ile
Özlem Edebali ve daha niceleri dikkatle
izledi. Evlatlar Efe Başkuş, Fıratcan Sevinç,
Burçak Merve Şahin, Mehmet Eymen
Coşkun, Cemre Uysal, Sudenaz Ay, Poyraz
Ay, Efecan Dokumacı, Zeynep Edebali ile
babaları Raif Baykal, Okan Durmuş, Mehmet
Başkuş, Serdal Şahin, Yunus Kurt,
Gıyaseddin Sevinç, Deniz Başkuş, Şafak
Yiğit, Servet Uysal, Cemal Ay, Öner Coşkun,
Faruk Dokumacı, Taner Demir, Engin
Edebali. Tribünde daha fazla kişi vardır,
mutlaka bu isimlere ulaşabildim. 

Kusuruma bakmayın. Her maçta bu
tabloları görme, umudu, arzusu ve de
beklentisiyle. Emeği geçenlere, sporu dostluk
olarak herkese de sevgi ve saygılarımla...

AYDINOĞLU 

METİN

Dostluk, 
güç değil
O, zaten 
bir güç

aydinoglumetin@hotmail.com

BİRMETİN’DEN

Göztepe Emersonn'a güveniyor

Ergüllü'den kritik 
maçlar öncesi uyarı

2'NCİ Lig Beyaz Grup
ekiplerinden
Altınordu'da üst üste
alınan 3 mağlubiyet
sonrası teknik direktör
Ersan Parlatan ile
yolları ayıran başkan
Seyit Mehmet Özkan,
göreve Namet Ateş'i getirdi.
İzmir temsilcisinde daha önce
2018-2022 yılları arasında
Altınordu Futbol
Akademisi'nde atletik
performans direktörü ve
gençlik gelişim teknik
sorumlusu olarak çalışan ve
UEFA Pro Lisans sahibi olan
Namet Ateş, son olarak
Manisa Futbol Kulübü'nde
altyapının başındaydı.

Başkan Özkan, 44 yaşındaki
teknik patron kulüpten
ayrılırken, "A takım teknik

direktörlüğü zamanı
gelmiştir" ifadesini
kullanmıştı. Bugün takımla ilk
antrenmanına çıkacak teknik
direktör Namet Ateş'in daha
sonra hafta sonu
deplasmanda karşılaşacakları
İskenderunspor'u izlemek için
yine bugün İzmir'de
oynanacak Altay -
İskenderunspor müsabakasını
takip edeceği öğrenildi.
Başkan Özkan, Namet Ateş'i
2007'de Bucaspor altyapısında
da çalıştırmıştı. (DHA)

SÜPER Lig'de cumartesi günü
evinde Beşiktaş'ı konuk edip,
24 Nisan Perşembe günü ise
Türkiye Kupası yarı final
maçında Trabzonspor
deplasmanına çıkacak Göztepe,
Brezilyalı golcü Emersonn'un
performansına odaklandı.
Forvet oyuncularından Juan'ın
geçen hafta deplasmanda
oynanan Konyaspor maçında
sakatlanması üzerine gözler
Emersonn'a çevrildi. Juan'dan
Beşiktaş ve Trabzonspor
sınavlarında yararlanamayacak

olan teknik direktör Stanimir
Stoilov'un Romulo'nun partneri
olarak Emersonn'a görev
vereceği kaydedildi. Devre
arasında Brezilya'nın Athletico
Paranaense takımında 5.5
yıllığına kadroya katılan
Emersonn şu ana kadar takıma
katkı koyamadı. Transfer
olduğu ilk haftalarda
sakatlanıp yaklaşık 1 ay
takımdan uzak kalan 20
yaşındaki futbolcu, ligde hiç ilk
11'de forma giyemedi. 
(DHA)

Cemre Uysal, Öznur Uysal, Poyraz Ay, Sudenaz Ay, Leyla Ay, Zeynep Edebali, Özlem Edebali

Servet Uysal, Cemre Uysal

Alper Nail Karpuzoğlu, Cemal Ay

3'ÜNCÜ Lig 1'inci Grup'ta bu hafta en
yakın takipçisi Belediye Kütahyaspor'a
Play-Off'ta direkt grup finaline
yükselecek ikinci sıradaki yerini
garantileme hedefiyle konuk olacak
Karşıyaka'da başkan İlker Ergüllü
önemli açıklamalar yaptı. Taraftara çağrı
yapan Ergüllü, ligde kalan iki maçlarında
da taraftarlarının sağduyulu olmaları
gerektiğinin altını çizdi. Sezon başında
koydukları bir üst lige çıkma hedefine
Play-Off'tan ulaşmak için

kenetlendiklerini belirten Karşıyaka
Başkanı İlker Ergüllü, "Kalan
maçlarımızda taraftarlarımız
sabırla sadece takımlarını

desteklemeliler. Bu maçlarda
alabileceğimiz cezalar
Play-Off'a yansıyacak.
Kendi ekibimizi sabırla ve
coşkuyla destekleyelim.
Diğer takımlar bizi

ilgilendirmiyor.
3'üncü Lig'den
çıkmak için
takımımıza

odaklanmalıyız.
Tahriklere

kapılmamalıyız"
ifadelerini kullandı.

(DHA)
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Seyit
Mehmet
Özkan

Küme düşme tehlikesiyle karşı karşıya olan Altay, Play-Off hattındaki
İskenderunspor’u 1-0 mağlup ederek  son haftalara umutlu girdi

1-0

UMUDUNU SON 
3 HAFTAYA TASIDI

SİYAH beyazlıların cezası nedeniyle
seyircisiz oynanan maçta, galibiyeti
getiren golü 50’nci dakikada Onur Efe
kaydetti. Maçın ilk yarısında iki ekip
de dengeli bir oyun ortaya koydu.
26’ncı dakikada Altaylı Emre’nin ceza
sahası dışından yaptığı şut az farkla
auta giderken, 29’uncu dakikada

İskenderunspor’dan Mehmet’in
serbest vuruşu üst direğe çarpıp
dışarı çıktı. İlk yarı golsüz
tamamlandı.İkinci yarının başında
Altay atağa kalktı ve kornerden doğan
karambolde Onur Efe’nin şık
vuruşuyla öne geçti. İskenderunspor,
52’nci dakikada Mohamed Khalil ile

gole çok yaklaştı ancak kaleci Ozan
başarılı bir kurtarış yaptı. 86’ncı
dakikada Altay’ın kontra atağında
Mehmet Nur’un şutunu
İskenderunspor kalecisi Onur Can
önledi.Bu sonuçla Altay puanını 
24’e yükseltirken, İskenderunspor 
49 puanda kaldı. 

ERKAN
KART
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İNANÇ VE KARARLILIKLA…
LIONS118 R Yönetim Çevresi 2024-
2025 hizmet dönemi Genel
Yönetmen Prof. Dr. Mesut Yazıcı,
“Sevginin gücüne inanıyoruz.
Sevginin gücü her fırtınayı aşar. Ve
her karanlığı aydınlatır. Dünyayı
değiştirebilecek en güçlü silahtır.
Sevgi, inanç, kararlılık ve eğitimle

çok şey değiştireceğiz” derken İzmir
Artemis Lions Kulübü Başkanı Hatice

Güleç de, bir süre önce kurdukları
kulübün, büyük projelere imza attığını

kaydetti. (Haber Merkezi)

Meraklıları için
bu sergi kaçmaz

ÇİĞLİ SOKAKLARI
23 Nisan’a hazır
ÇİĞLİ Belediyesi, 23 Nisan Ulusal

Egemenlik ve Çocuk Bayramı
kapsamında düzenlediği “Çocuk Şenliği”
ile miniklere unutulmaz anlar
yaşatmaya hazırlanıyor. 19-20 Nisan
tarihlerinde Kaymakamlık karşısındaki
Büyük Park’ta gerçekleşecek
etkinliklerde çocuklar eğlenceye
doyacak. Renkli oyun alanları, çeşitli
aktiviteler ve sürprizlerle dolu şenlik,
her iki gün de saat 13.00 ile 20.00
arasında minik misafirlerini ağırlayacak.
Çocuk tiyatrosu, şişme oyun grupları,
palyaço, yüz boyama, bubble şov, sosis
balon, patlamış mısır, pamuk şeker ve
daha birçok etkinliğin yer alacağı şenlik,
çocuklara bayram coşkusunu doyasıya
yaşatacak. (Haber Merkezi)

Güzelbahçe’de
bahar başka güzel
GÜZELBAHÇE Belediyesi, Park ve Bahçeler
Müdürlüğü ekipleri ilçenin çeşitli yerlerine
baharın gelmesiyle peyzaj düzenlemesi
yaparak rengârenk çiçeklerle donattı.
Ekipler, dere kenarlarındaki demir
korkuluklara sardunya, yol kenarlarına
bengonvil, ortanca, sarı, kırmızı sedum,
pitos, altuni ve gümüşi taflan çiçeklerin
dikimine devam ediyor. Halka dokunan
çalışmalara devam edeceklerini söyleyen
Başkan Mustafa Günay, “Güzelbahçe’nin
İzmir’in gözde ilçesi, yarımadanın kapısı
olma özelliğiyle parlayan ilçe olmaya
devam ediyor. Biz de Güzelbahçe Belediyesi
olarak kentin birçok noktasına dokunmayı,
halkın isteklerini yerine getirmeye devam
ediyoruz” diye konuştu. (Haber Merkezi)

KİTAP DAYANIŞMASI
İEÜ’nün yanı sıra Ege Üniversitesi,
Dokuz Eylül Üniversitesi ve Atılım
Üniversitesi’ndeki tiyatro
topluluklarının performanslarını
sergileyeceği festival, 21-25 Nisan
tarihlerinde halka açık ve ücretsiz
gerçekleştirilecek. Festival
kapsamında 8-12 yaş arası çocuklar
için kitap toplanacak. Konuklar,
festivale gelirken yanlarında kitap
getirerek bu güzel dayanışmanın
parçası olabilecek.

EĞİTİME BÜYÜK KATKI
Konak İlçe Milli Eğitim Müdürlüğü iş
birliğiyle yürütülen proje kapsamında
toplanacak kitaplar, ihtiyaç sahibi
öğrencilerin eğitimine katkı sağlamak
amacıyla Milli Eğitim Bakanlığı’na
bağlı okullara gönderilecek. İEÜ
Sanat Koordinatörü Sinemis Eser
Akaoğlu, “Tüm sanatseverleri,
tiyatronun keyfini ve mutluluğunu
birlikte yaşamak için kampüsümüze

bekliyoruz” diye konuştu.
(Haber Merkezi)

Kitap kurtları bu
habere bayılacak

TÜRKİYE’NİN gözde turizm merkezi Kuşadası, son
yıllarda büyük bir değişim ve dönüşüm sürecine
girerek marka değerini yeniden kazanıyor. 2019
yılında belediye başkanı seçilen Ömer Günel’in
liderliğinde başlatılan turizm ve sağlıklı kentleşme
seferberliği, Kuşadası’nı Türkiye’nin ve dünyanın

dikkat çeken destinasyonlarından birisi haline getirdi.
Artan otel yatırımları; gastronomi ve eğlence
sektöründeki çeşitlilik; uluslararası kruvaziyer
turizminin canlanması ve sürdürülebilir turizm
anlayışı, kenti prestijli otel yatırımlarının adresi
haline getirdi. (Haber Merkezi)

İZMİR Büyükşehir Belediyesi'nin ev
sahipliğinde İZFAŞ ve TACT Fuarcılık iş
birliği ile düzenlenen İZKİTAPFEST- 5. İzmir
Kitap Fuarı, 18-27 Nisan 2025 tarihleri
arasında festival gibi bir organizasyonla
Kültürpark’ta kitapseverlerle buluşuyor.
Yarın 14.00’te Kültürpark Lozan Kapısı
önünde açılışı yapılacak fuar, kente bahar
havası getirecek. İZKİTAPFEST- 5. İzmir
Kitap Fuarı’nın ana teması ise “Çocuk ve
Sanat” olarak belirlendi. Kitapseverleri
baharın coşkusuyla Kültürpark’ın dört bir
yanındaki özel alanlarında ağırlayacak
fuarın girişi ücretsiz. 10 gün boyunca 10.00
ile 20.00 saatleri arasında ziyaret
edilebilecek. (Haber Merkezi)
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İzmir Artemis ve Elit Lions kulüplerinin 2024-2025
hizmet dönemi nisan toplantısında sevgi, saygı,  vefa,

dostluk,  iyilik gibi evrensel değerlerin altı çizildi
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BORNOVA’DA Gülay Ezberci Resim Atölyesi
kursiyerlerinin eserlerinden oluşan
“Bornova’nın Renkleri” sergisi, Dramalılar
Köşkü Galeri Hamam Sanat’ta açıldı. Bornova
Belediye Başkanı Ömer Eşki, doğa, insan
hayvan ve Levanten köşklerini konu alan
serginin sanatın kentin ruhunu ve tarihini
yansıttığını vurguladı. 100 eserin yer aldığı
sergi, 19 Nisan’a kadar ziyaret edilebilecek.
(Haber Merkezi)
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SANATSEVERLER
tiyatroya doyacak
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